


Mladinski center Vodice je v sodelovanju 
z Ob;ino Vodice pripravil izredno zanimivo
in prijetno prireditev. V sredo, 28. decembra,
so na parkiri[;u pred ob;ino Vodice od 
16. ure naprej stale stojnice, kjer so se
obiskovalci lahko pogreli ob kuhanem
vinu, ;aju in drugih napitkih. Na eni izmed
stojnic pa je \upan Ob;ine Vodice Brane
Podbor[ek ponujal ;aj in brezpla;ne ocvrte
mi[ke.

Kljub mo;nim sne\nim padavinam se je
dogodka udele\ilo nekaj ljudi, ki so se pred
snegom lahko umaknili pod pripravljene
[otore in pogreli ob grelcih. 

Za zabavo sta skrbela Bo[tjan Paliska ter
Luka Jeraj, ki sta obiskovalce nagovarjala,
da na mikrofon kaj zapojejo oziroma povedo
kaj zanimivega, seveda za primerno nagrado. 

Predvsem mlaj[im je godil poznej[i nastop
glasbene skupine Health Issue, ;lani katere
so odigrali nekaj udarnih skladb in malce
popestrili dogajanje. Nastop glasbene
skupine Odiseja pa je zaradi sne\nih 
zametov odpadel. 

Ljudje, ki so se prireditve udele\ili, so bili
vidno zadovoljni in prepri;an sem, da bo 
v prihodnje na tovrstnih dogodkih ljudi
vedno ve;, saj nam na kuhano vino na
“[tantih” ne bo potrebno ve; hoditi 
v Ljubljano. 

Peter :ernivec

Na parkiri[;u pred ob;ino 

v Vodicah so bile le nekaj dni

pred novim letom postavljene

stojnice z raznimi napitki in

stojnica, kjer je za obiskovalce

\upan Brane Podbor[ek

pripravljal ocvrte mi[ke. 

Za zabavo je poskrbela

lokalna glasbena skupina, za

toploto pa grelci in topli

napitki. 

Skupaj v novo leto

2

Skupaj v novo leto
Ale[ Pirc> “Celoten koncept prireditve mi jezelo v[e;. Vidi se, da je bilo v pripravo dogodkavlo\eno veliko truda. |al mi je, da ni pri[love; ljudi, ki jih verjetno motijo sne\nepadavine, a vseeno smo tu ljudje, ki menimo,da je tudi kaj drugega kot sonce lepo vreme.Kuhano vino, “\upanove mi[ke”, dobra dru\bain sneg - to je res prava idila.”

Gregor Kastelic> “S prireditvijo sem izredno zadovoljen.
Mislim, da se bo ta na;in dru\enja prijel
in da se bomo tudi prihodnja leta lahko
zabavali ob stojnicah in glasbi. “|upanove
mi[ke” pa so dale; najbolj[e, bolj[e celo
od tistih na {marni gori.”

Jaka Ihbeisheh> 

“Danes mi je tu zelo v[e;, predvsem to, da

pada sneg, ki naredi vzdu[je [e bolj[e, bolj

novoletno. V[e; mi je tudi to, da se predstavi

glasbena skupina, katere ;lan je ob;an Vodic.

Motijo me edino petarde.”

Francka, Katarina, Marija in

Julka> “Vzdu[je je danes pre;udovito,

prav romanti;no. Sneg nas prav ni;

ne moti, nasprotno, prav vesele smo,

da pada. Imajo okusno kuhano vino

in mi[ke, s katerimi nas je postregel

\upan. Ljudi sicer ni veliko, a

prepri;ane smo, da bi jih bilo ve;, 

;e bi vedeli, kako ;udovito je tukaj.” 
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Skupaj v novo leto

Javno ob;insko glasilo Kopitarjev glas je vpisano v razvid medijev

pri Ministrstvu za kulturo Republike Slovenije pod zaporedno

[tevilko 462.

Izdajatelj< Ob;ina Vodice, Kopitarjev trg 1, Vodice

Glasilo prejemajo vsa gospodinjstva v ob;ini brezpla;no.

Izhaja mese;no v 1450 izvodih.

Odgovorna urednica< Alenka Jereb

Tisk< Kubelj, d.o.o.

Datum natisa< januar 2006

Naslov uredni[tva< Kopitarjev trg 1, 1217 Vodice

Elektronski naslov uredni[tva< kopitar.vodice@siol.net, 

Javno ob;insko glasilo Kopitarjev glas na medmre\ju<

www.vodice.si,

Slika na naslovnici< arhiv SD Strahovica

Sporo;ilo bralcem

Odgovorna urednica si pridru\uje pravico do objave ali 
neobjave, kraj[anja, povzemanja ali delnega objavljanja
nenaro;enih prispevkov v skladu s prostorskimi mo\nostmi.
Izjema so odgovori in popravki objavljenih informacij, ki 
bi lahko prizadeli posameznikovo pravico ali interes, kot to
dolo;a zakon. Pisma bralcev naj ne bodo dalj[a od ene 
tipkane strani oziroma naj vsebujejo najve; 2000 
ra;unalni[kih znakov. Disket in neobjavljenih pisem ne
vra;amo.

Vsi prispevki morajo biti opremljeni s polnim imenom in
naslovom odgovorne fizi;ne osebe (tudi v primeru institucij,
organizacij, strank, dru[tev ipd.) ter po mo\nosti s telefonsko
[tevilko, na kateri je mogo;e preveriti avtenti;nost avtorja.
Vse prispevke sprejemamo do osmega v mesecu.

Od starega leta so se vodi[ki 

godbeniki tudi tokrat poslovili z

zalju;nim novoletnim koncertom, 

ki je 23.  decembra v dvorano zvabil

kar nekaj radovedne\ev, ve;ji del

ob;instva pa so kot ponavadi 

sestavljali \e dolgoletni odbo\evalci.

Teh godba tudi letos ni razo;arala,

saj se je v skoraj dveurnem 

repertoarju skrivalo mnogo znanih

melodij, nekaj klasike in seveda

obilo zabave.

Rde;a nit tega bo\i;no-novoletnega 
koncerta je bil znani slovenski skladatelj
Bojan Adami;. Sli[ali smo kar nekaj skladb
iz njegove plodne \ivljenjske zbirke in 
o njem izvedeli [e nekatere manj znane
podrobnosti. Ob tem, da je napisal ve; 
100 kompozicij za doma;e in tuje filme ter
za gledali[;e, je bil tudi nadarjen fotograf,
izjemen dirigent in glasbeni inovator.
Zapustil nam je danes \e ponarodelo
popevko “Ko bo[ pri[la na Bled”, s svojo
glasbo pa je med drugim obarval tudi
Kekca in Vesno. Ve;er so godbeniki za;eli
prav z njegovo filmsko glasbo. Ob tem se je
duhoviti voditelj Jure Se[ek spra[eval,
kak[en film nam bo prineslo naslednje

leto. Bomo pre\ivljali dramo, srhljivko ali
pa kar komedijo? Vsekakor upam, da bo
vsaj tako pestro in zabavno, kot je bilo na
koncertu. Po uvodnih pozdravih in kratkem
nagovoru \upana Braneta Podbor[ka, ki je
vsem za\elel prijetno poslu[anje, v letu
2006 pa veliko trdnega zdravja in dobre
volje, se je namre; \ivahno vzdu[je v 
dvorani z vsako odigrano melodijo [e 
stopnjevalo. Za to so poskrbele premi[ljeno
izbrane navihane skladbe, kot je na primer
“Dichter, bauer und dirigent”, v kateri se
zdi, da ni nobenih pravil in da so note
napisane le za okras. Ob;asno se namre;
brez pravega reda ogla[ajo razli;ni 
in[trumenti, godbeniki ne ubogajo dirigenta,
prepletajo se razni znani napevi in slogi,
ob;instvo ne more ve; kazati resnega
obraza ... In na koncu vse skupaj izbruhne 
v glasen aplavz, pome[an s smehom. 
Temu zabavnemu vlo\ku sta sledili [e dve
znani in nepogre[ljivi. Najprej smo skupaj 
z Juretom Se[kom zapeli “Vsi, ki so jo 
poznali, so ji rekli Maaaja,” nato pa slavno
;ebelico poslu[ali [e v in[trumentalni

izvedbi. Potem pa nas je ;akalo
presene;enje. Vsi nastopajo;i so si nadeli
rde;e bo\i;ne kapice! Tako je Jingle Bells
zvenel in izgledal [e bolj doma;e, dirigent
Igor Daj;man pa je s svojim rde;im
dodatkom spro\il [e eno dozo smeha. 
V tak[nem “neresnem” vzdu[ju se je torej
kon;al uradni del nastopa, sledila pa sta [e
obljubljena dva dodatka. Najprej smo 
glasno “mar[irali”, nato pa se bolj umirjeno
zazibali v Sveto no;. Po glasnem ploskanju
je pri[la na vrsto [e posebna zahvala
\upanu Branetu Podbor[ku za osebni
prispevek k dejavnosti godbe. Za dolgoletno
zvestobo so mu godbeniki s :ebelico Majo
rekli “Hvaaala”.

Pozdravil nas je [e dirigent, nato pa je
obvezno piko na i postavil ven;ek doma;ih.
Brez Golice pa; ni Godbe Vodice! In brez
dru\enja po koncertu seveda tudi ne gre.
Mize pred odrom pa so pod svojimi belimi
prti spet skrivale vse mogo;e ...

Godba z
rde;imi

kapicami

Jerneja Kimovec



Skupaj v novo leto, Godba z
rde;imi kapicami

Uvodnik 

Proslava ob dnevu samostojnosti
in enotnosti

Ob;inska uprava poro;a< 
Vozniki \al premalo spo[tujemo 
predpisane omejitve hitrosti, Bukovica,
Utik in del Kosez bodo v letu 2006 eno
samo veliko gradbi[;e, Dnevni topli
obrok za starej[e ob;ane, Ob;ina tudi v
letu 2006 sofinancirala u;no pomo; za
u;ence O{ Vodice, Dodatna sredstva
ob;ine za ohranjanje kulturne dedi[;ine,
Kako “trdo” vodo pijemo?

Aktualno<
Podpisana koncesijska pogodba

Intervju<
Na podro;ju skrbi za starej[e in invalidne

osebe je narejen res velik korak

Seja sveta<
5. izredna, 23. redna

Dru\bene dejavnosti<
U;enci in u;itelji - vsak na svoji strani

odbojkarske mre\e, Razstava starih

predmetov, Obvestilo Petrol plin

Dru[tva<
Prednovoletno sre;anje vodi[kih 

upokojencev, Jubilanti, Sneg “pet do

dvanajstih”, smu;arski te;aj na 

silvestrovo, Gamsi se pripravljajo na

novo sezono

Na[e staroste<
Prisr;no snidenje \upana s starej[imi

ob;ani

Kultura<
Biser v bo\i;nem ;asu, Anton Padovanski

{port<
Nu[a - Ana Hrustek, dvakratna dr\avna

prvakinja v plavanju, Vabilo na

klobasarsko tombolo  

Otro[ki koti;ek
Zahvale / oglasi
Veselo v novo leto
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Vsebina / Uvodnik

Za;nimo in kon;ajmo leto
tako, kot se spodobi

Alenka Jereb

Tako kot \e mnogokrat doslej smo obrnili prvi list na koledarju in za;eli [teti dni do konca
leta. Vsakomur od nas pa se prvi; v \ivljenju [teje leto 2006, polno skrivnosti, polno \elja
in obljub, ki smo si jih zadali ob prehodu iz starega v novo leto. Po ute;enem zaporedju
nas bo obiskalo dvanajst mo\, ki bo vsak na svoj na;in [tel ure, minute in sekunde, ki bodo
odlo;ale o na[em \ivljenju. Le kako nam bo [tela ;as na[a stara znanka Zemlja, ki 
neumorno kro\i okoli Sonca, nam prina[a tople in hladne dneve, letne ;ase in (upajmo)
;im manj vremenskih nev[e;nosti.  |ivljenje nam bo tako kot vedno tudi letos prineslo
dobre in slabe trenutke, ki jih bomo morali znati izkoristiti. Dobrih se ;lovek tako ali tako
razveseli, iz slabih pa se ;esa nau;i, kar je ena izmed pomembnih modrosti na[ega bivanja.
:eprav so pri;akovanja lepa, je vredno, da gledamo na \ivljenje s prave strani. Le zakaj bi
se bali, kaj prineslo nam bo? Pred nami se odpira nov list. Popi[imo ga z lepimi mislimi,
[e lep[imi dejanji, hudomu[nostjo in darujmo drugim, kar sami bi radi. Pustimo tiste 
;e- je ob strani, izkoristimo vsak dan, ob koncu leta pa naredimo inventuro in pre[tejmo
lepo in slabo. 
Svoje \elje in vo[;ila so izrekali tudi starej[i ob;ani, ko jih je \upan v prednovoletnem
;asu obiskal na njihovih domovih. Toplo ognji[;e in prijaznost doma;ih jim lep[a jesen
njihovega \ivljenja. Da pa bo starej[im \ivljenje [e lep[e teklo, se moramo zahvaliti vsem,
ki so kakorkoli pripomogli, da se je \e za;ela izvajati pomo; na domu in razvoz toplega
obroka. O tem ter o vseh drugih prizadevanjih lahko preberete na straneh ob;inske
uprave. Barvne strani smo namenili veselim dogodkom. Objavljamo reporta\o o veselem
decembru, ki je na parkiri[;e pred ob;ino in v dvorano prinesel veselje, smeh in dobro
voljo. Ljudje so u\ivali v dru\enju, izmenjavi vo[;il in cvrtju, ki jim ga je postregel kar
\upan sam.  Ob dnevu samostojnosti je sprejel gasilce in [portnike, jim ;estital za
vrhunske uspehe ter se jim zahvalil za dobro ime, ki ga kot ob;ani Vodic razna[ajo v svet.
Tudi dru[tva so pripravila svoje prispevke in tako obogatila na[e glasilo.

Glede na zimo, ki nas je razveselila z obilno sne\no odejo, lahko v naslednjem mesecu
pri;akujete poro;anja iz na[ih logov o [portnih dogodkih. Poro;ali bomo o \e 
tradicionalnem veleslalomu na Krvavcu, pri;akujemo pa tudi vabila iz drugih koncev na[e
ob;ine.
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Proslava ob dnevu samostojnosti in enotnosti

V kulturnem domu Vodice je potekala
slavnostna prireditev ob dnevu samostojnosti
in enotnosti. Dogodkov izpred natanko 
petnajstih let smo se spominjali v duhu
napredka, velikih dose\kov in zmage.
Sloveniji je v teh zadnjih letih uspelo 
izkoristiti veliko svojih potencialov in s tem
sestaviti dober mozaik prepoznavnosti v
svetu. Del;ki tega mozaika \ivijo tudi v
Ob;ini Vodice in zato je ta dan odli;na
prilo\nost, da se te ljudi predstavi [ir[i
mno\ici in nagradi. Ti ljudje namre; s svojo
trdo voljo, \eljo in mnogimi odrekanji svetu
ka\ejo, kje je de\ela, v katero je [e nekaj let
nazaj verjel le malokdo. Svetu ka\ejo, kaj in
kje je Slovenija in navsezadnje tudi Ob;ina
Vodice. 

Ob;ina Vodice je tudi letos ob dnevu
samostojnosti in enotnosti priredila
\upanov sprejem za ob;ane, ki so v 
preteklosti, predvsem pa v zadnjem letu na
[portnem podro;ju dosegli vrhunske 
rezultate. 

Prireditev se je za;ela z nagovorom
voditeljice Nata[e Bol;ina |gavec, ter himno
kvarteta flavt Nareide. Nato je sledil govor
gostitelja prireditve, \upana Ob;ine Vodice
Braneta Podbor[ka. Za prijetne premore
med prireditvijo so vseskozi skrbele [tiri
simpati;ne flavtistke iz kvarteta Naredie. 

V osrednjem delu je voditeljica predstavila
leto[nje ;astne goste, ki jim je \upan nato
podelil ;astno priznanje Ob;ine Vodice. Za
svoje vrhunske [portne dose\ke so leto[nja
ob;inska priznanja prejeli>

Gasilska desetina ;lanic B PGD
Šinkov Turn
:lanice PGD {inkov Turn delujejo \e vrsto
let. |e v 80. letih prej[njega stoletja so na
dr\avni ravni dosegale odli;ne rezultate,
drugo in tretje mesto. Pred osmimi leti so na
olimpiadi na Danskem osvojile srebrno
medaljo. Na dr\avnem tekmovanju so lani
zavzele tretje mesto. 

V leto[njem letu so se udele\ile olimpiade v
Vara\dinu, kjer je za slovensko reprezentanco
nastopilo 14 gasilskih desetin. Na[e gasilke
so se najbolje izkazale ter osvojile 1. mesto
pred Nem;ijo in Slova[ko. :lanice so bile
prepri;ljivo najbolj[e tako pri vaji, za katero
so porabile 47 sekund, kot tudi pri [tafeti, ki
so jo kon;ale v 69. sekundah.

Proslava ob dnevu
samostojnosti in

enotnosti

To je najve;ji uspeh, ki ga lahko dose\e
kak[na gasilska ekipa. Je sad dolgoletnega 
in trdega dela. Intenzivne priprave na
olimpiado so se za;ele \e meseca septembra 
lansko leto. Zmaga potemtakem ni veliko
presene;enje. 

|an Kranjec
|e kot petletni de;ek je |an pokazal izredne
motori;ne sposobnosti, zato so se star[i
odlo;ili, da ga usmerijo v [port. Pri sedmih
letih so ga vpisali v Smu;arsko dru[tvo
Dom\ale, kjer so trenerji takoj opazili 
njegove sposobnosti. Pri desetih letih je
prestopil k ljubljanskemu Smu;arskemu
dru[tvu Novinar. Tam je vestno treniral in 
s svojo prizadevnostjo ter pristopom do
[porta ne glede na uspeh postal zgled ostalim
smu;arjem. Garanje je prineslo rezultate 
s tem pa nov zagon za nadaljnje treninge. 
Ves ta trud je bil nagrajen z dose\ki> Dr\avni
prvak v slalomu, dr\avni prvak v kombinaciji,
skupno 1. mesto v dr\avnem pokalu, 
mednarodni uspehi> 2x tretje mesto, 
2x ;etrto mesto in 2x [esto mesto.

|e eno leto je ;lan Slovenske otro[ke
smu;arske reprezentance, s katero se
uspe[no udele\uje tudi mednarodnih 
tekmovanj.
|an je vsestranski [portnik, saj se udele\uje
tudi atletskih tekmovanj. Kljub temu da ga

zaradi vseh teh aktivnosti u;itelji v O{
Vodice bolj poredko videvajo, je odli;en
u;enec osmega razreda.

Njegov urnik je vedno bolj natrpan, a je
navaden najstnik, ki se v tem prazni;nem
;asu [e najraje dru\i s prijatelji. 

Hokejski klub Utik
Za;etki kluba segajo [e v leta pred pomladjo
1996, ko so se za;eli  “treningi” petih igralcev
na dvori[;u {tefana Nahtigala st. S tem
letom se je klub za;el udele\evati hokejskih
turnirjev, med drugim tudi dr\avnega
prvenstva, kjer so kot debitanti med 
25. ekipami zasedli 7. mesto. Leta 1998 je
Hokejski klub Utik za;el organizirati turnirje
na igri[;u v Vodicah. Z ustanovitvijo Zveze
Slovenije za hokej na rolarkah se je za;elo
uradno dr\avno prvenstvo, ki se ga klub
vsako leto udele\uje. Njihove uvrstitve do
letos segajo od petega do drugega mesta.
Redno tekmujejo tudi v turnirjih v Trstu, 
ligi za pokal Ferdinand.
V sezoni 2004 so klub raz[irili z novimi 
igralci in tako ustanovili novo ekipo 
(Utik 2), ki nastopa v dr\avnem prvenstvu v
2. ligi. Kar pet ;lanov ekipe Utika je 
v preteklih [tirih letih nastopilo tudi za
dr\avno reprezentanco. Ti so bili Rok in
{tefan Nahtigal, Igor Hriber[ek, ki je poleg
igranja opravljal v preteklosti tudi funkcijo
pomo;nika selektorja, Tadej Nabergoj in
Bo[tjan Fon. 
V sezoni 2005 je pri[lo do nekaterih 
sprememb v vodstvu in-line hokejske zveze,
tako da se je dosedanja prva liga 
spremenila v “ekstraligo”, medtem ko je
druga liga postala prva liga. V ekstraligi je 
v tej sezoni nastopila ekipa Utik Ebatt. 
25. junija se je v [portni dvorani Podme\akla
odvijalo dr\avno prvenstvo v hokeju na
rolarkah, kjer je na[a ekipa zaslu\eno 
pridobila naziv dr\avnih prvakov te elitne
lige. 
Slabo desetletje je minilo od prvih

Peter :ernivec

Na plebiscitno vpra[anje< “Ali naj Slovenija postane

samostojna in neodvisna dr\ava”? je 23.decembra

1990. 95 odstotkov vseh volivcev odgovorilo pritrdilno.

Uradna razglasitev rezultatov je bila 26. decembra

1990 in zato na ta dan praznujemo dan 

samostojnosti in enotnosti.
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treningov, ki so potekali na doma;em
dvori[;u. Klub je v tem ;asu nanizal kar
nekaj zavidljivih rezultatov. Vsi so sad 
trdega treninga in neumorne du[e 
[portnikov, ki poganjajo kolesje tega
dru[tva. V [portni duh na[ega kraja so 
prinesli energijo in zagnanost.

Gasilska desetina ;lanov B 
PGD {inkov Turn
Skupaj z gasilsko desetino ;lanic B so se 
v leto[njem letu udele\ili Olimpijskih iger.
Kvalifikacije so se za;ele \e leta 2003. Prvo
tekmovanje je bila tekma Gasilske zveze
Vodice v Pirni;ah in nato tekmovanje 
regije Ljubljane v Horjulu. Sledilo je dr\avno
tekmovanje GZS, ki je bilo maja 2004 
v Ko;evju. Zasedli so 10. mesto. Kon;no
izbirno tekmovanje je potekalo v Slovenski
Bistrici. Gasilsko dru[tvo {inkov Turn je
tako postalo eno od dveh prostovoljnih
gasilskih dru[tev, ki sta barve Slovenije
zastopali kar z dvema ekipama. Dana[nja
sestava je bila zasnovana v Ko;evju, kjer so
se v zadnji fazi ekipi pridru\ili [e gasilci iz
PGD Topole. Sledili so naporni treningi, ki so
potekali tedensko v O{ Vodice, del
prakti;nih vaj so izvajali v gasilskem domu,
celotno vajo pa so pilili ob sobotah zve;er 
v {kofji Loki. Pred odhodom na olimpiado so
od[li [e na skupni trening na Roglo. Skupno
so v vajo vlo\ili ve; kot 8000 ur, ki so je jim
na koncu obrestovale, saj so si prislu\ili
zlato zna;ko in osvojili 14. mesto. 
O pomembnosti dose\kov ;lanov in ;lanic
PGD {inkov Turn pri;a tudi sprejem, ki ga je
priredil sedanji obrambni minister Karl
Erjavec po njihovi vrnitvi iz Vara\dina. Rekel
je> “Rezultati povedo vse, Slovenci in
Slovenke smo na vrhu. To je zasluga vrste
generacij, ki je prena[ala svoje znanje na
naslednje rodove”. To [e prav posebej 
velja za Prostovoljno gasilsko dru[tvo
{inkov Turn, ki goji duh gasilstva \e skozi
ve; stoletij in je zaslu\no za ve;jo 
prepoznavnost Slovenije v svetu.  

Ker se leto bli\a koncu, je ob zaklju;ku
prireditve \upan vsem obiskovalcem izrekel
novoletno vo[;ilo in jih povabil na 
pogostitev in klepet. 

Danes, 26. decembra, mineva \e 15 let od
razglasitve rezultatov ljudskega glasovanja o
narodovi samostojnosti. Kar 95 odstotkov
Slovencev nas je 23. decembra leta 1990
obkro\ilo zgodovinski ZA in s tem pokazalo
svojo odlo;nost in enotnost pri uresni;itvi
sanj o izgradnji samostojne in neodvisne
dr\ave. Takratni ZA nam bo ve;no v ponos
in svetel zgled, kako enotno je treba 
ravnati v odlo;ilnih trenutkih.

Lani smo se [e spra[evali, ali nismo morda
z vstopom v Evropo izgubili dela svoje 
suverenosti. Letos lahko zatrdno ugotovimo,
da dela pristojnosti nismo izgubili, ampak
smo [e bolj suvereni v na[em odlo;anju 
o skupnih zadevah evropske dru\ine 
narodov. Na[ glas ima svojo posebno te\o
in brez na[ega ZA odlo;itev o kakovosti
na[ega skupnega \ivljenja ne more biti. In
to je pravzaprav najbolj pomembno. Na[a
svoboda v okviru evropske dru[;ine ostaja
neokrnjena. Na[a svoboda temelji na 
svobodi posameznika, to je vsakega izmed
nas, da odlo;amo o svoji usodi tako, da
brez pritiska postavljamo okvire, v katerih
dolo;amo skupne vrednote in skupna 
merila za oceno na[ega delovanja in
kakovost na[ega bivanja.

Leto[nje praznovanje zgodovinske
odlo;itve slovenskega ;loveka poteka kot
praznovanje dneva samostojnosti in 
enotnosti. Prav je, da smo dodali pomenu
samostojnosti tudi izjemen pomen 
enotnosti. Le enotnost v odlo;itvi je namre;
omogo;ila razglasitev samostojnosti. 

Dandana[nji in \e tri leta se tako vedno
znova spra[ujem, kako pa nam tukaj, v teh
na[ih krajih uspeva uresni;evati velike
besede o samostojnosti in enotnosti.
Samostojnost ne pomeni izoliranosti,
samostojnost se vedno lahko uresni;uje le
v povezovanju. Zato se v ob;ini Vodice
povezujemo med seboj vedno in povsod,
ko gre za uresni;evanje skupnih ciljev, ki si
jih kot ob;anke in ob;ani postavljamo in ki
jih s svojim delovanjem dolo;a ob;inski
svet.

V ob;inskem svetu je morda le kratek ;as
obstajalo nasprotovanje med nami, a je
bilo vedno podprto z zunanjimi politi;nimi
pritiski na posameznike. Tako ravnanje ne
prina[a sadov in ne prina[a napredka v
kakovosti na[ega \ivljenja, zato je tudi
kmalu postalo breme na na[i skupni poti.
Na[i ob;inski svetniki so resda razli;ni po
svoji politi;ni pripadnosti, vendar so

Spo[tovani ob;anke in ob;ani, dragi gostje!
samostojni in svobodni pri odlo;anju o
skupnih stvareh in, kar je najpomembneje,
je to, da smo v svojih odlo;itvah v veliki
meri enotni. Velika ve;ina nas je, ki skupaj
stremimo k napredku v dobrobit vseh
;lanov na[e skupnosti, od najmlaj[ih do
najstarej[ih. Zato smo na rezultate na[ega
skupnega dela upravi;eno lahko ponosni.
Spo[tovani gostje, ponosni pa smo tudi na
svoje ambasadorje prepoznavnosti ob;ine
Vodice. Vsi se dobro zavedamo, da so
uspe[ni [portniki in udele\enci drugih 
tekmovanj na dr\avni ali mednarodni ravni
tisti, ki najbolj u;inkovito prispevajo k 
prepoznavnosti dr\ave in ob;ine, iz katere
prihajajo. Uspeh pa nikoli ne pride
naklju;no ali kar tako, sam od sebe. Uspeh
je sad neizmerne volje in trdne odlo;nosti,
je rezultat osebnih odrekanj in predvsem
[tevilnih in napornih treningov. Koliko
znoja, koliko napora in tudi koliko miselne
energije je potrebno za doseganje dobrih
rezultatov, vedo najbolj sami [portniki.
Vedo pa tudi vsi tisti tekmovalci, ki stojijo
v drugi ali tretji vrsti, in vsi tisti, ki 
[portnikom stojijo ob strani. To so partnerji
in trenerji in pri mlaj[ih [portnikih predvsem
star[i. 
Pot na sam vrh ni lahka. Je strma in naporna,
zato pa je osvojitev cilja toliko bolj
zaslu\ena in sladka. 
V posebno veselje in ponos mi je, da lahko
nocoj med nami pozdravim na[e [portnike,
na katere smo vsi ponosni. Poseben 
pozdrav velja>
- gasilski desetini ;lanic B PGD {inkov Turn,
- gasilski desetini ;lanov B PGD {inkov Turn,
- tekmovalni ekipi HK Utik, 
- in na[emu mlademu smu;arju |anu Kranjcu.

V imenu vseh, ki vam na va[i poti stojijo ob
strani, in v imenu vseh, ki smo ponosni na
va[e rezultate, ki ste jih dosegli v letu 2005,
vam izrekam iskrene ;estitke. Zahvaljujem
se vam za va[e uspe[ne nastope na
dr\avnih in mednarodnih tekmovanjih in 
s tem hkrati tudi za izjemen prispevek 
k prepoznavnosti na[e ob;ine Vodice tako
v dr\avi kot tujini.

{e enkrat vam iskreno ;estitam za
dose\ene uspehe in vam tudi v bodo;e
\elim veliko tekmovalne sre;e in odli;nih
rezultatov.

Dragi gostje, spo[tovane ob;anke in
ob;ani!

|elim vam, da bi v dru\bi na[ih [portnikov
pre\iveli prijeten ve;er. Vsi skupaj se v srcu
spomnimo dogodkov pred 15. leti in za
trenutek dopustimo, da nas tako kot takrat
prevzame tisti pravi slovenski ponos. 
V prihajajo;em letu 2006 vam \elim veliko
uspehov, osebnega zadovoljstva in zdravja
in da bi skupaj dosegali cilje, ki so pred
nami. Moje najlep[e \elje veljajo tudi va[im
najbli\jim in vsem tistim, ki slovesnosti
nocoj[njega ve;era ne morejo deliti z nami. 
Sre;no!
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Kamni[ka cesta je sicer v prometno
varnostnem smislu dokaj dobro urejena,
enostranski plo;nik ter trije semaforizirani
prehodi za pe[ce nudijo relativno visok
ob;utek varnosti. Seveda pa se tudi tu
najdejo dolo;ene ;rne lise. Ena od teh je,
da je s severne strani ote\eno varno
pre;kanje ceste, saj v osrednjem delu trase
ni prehoda za pe[ce. Dodatno te\avo 
predstavlja dejstvo, da je odsek na tem
delu relativno raven in pregleden, zato
imajo zlasti vozniki iz smeri Most te\ave pri
spo[tovanju omejitve hitrosti, ki zna[a 
50 km/h.

Da bi te predpostavke preverili, smo se v
novembru odlo;ili na vpadnico v Vodice
(semaforiziran prehod ob “bloku” na
Vodi[ki cesti) namestiti merilnik in 
prikazovalnik hitrosti (display “VI VOZITE”).
Prvi teden merilnik ni prikazoval hitrosti,
temve; jo je zgolj bele\il, drugi teden pa je
na trenutno hitrost vo\nje opozarjal tudi
prikazovalnik. V vsakem tednu je merilnik
registriral nekaj nad 10.000 vozil. Rezultati
so slede;i>

Vozniki \al premalo
spo[tujemo predpisane

omejitve hitrosti
Miran Sirc, univ. dipl. org.

Iz tabele je razvidno, da smo vozniki [e
kako ob;utljivi na dejstvo, da “nas nekdo
opazuje”. V drugem tednu, ko je bil
vklju;en prikazovalnik, je namre; odstotek
prekr[karjev bistveno upadel, zlasti tistih v

obmo;ju vo\nje med 60 in 70 km/h.
Dejstvo je tudi, da dolo;enega [tevila 
“divjakov” ni mo; izlo;iti z nobenim ukrepom
- \al so ravno ti pogosti povzro;itelji
nesre; z najte\jimi posledicami. 

Izsledki meritev nam dajejo izhodi[;a za
izvedbo dolo;enih ukrepov, ki pa jih
moramo predhodno uskladiti z Direkcijo RS
za ceste, saj gre za dr\avno cesto. Predlog
vsebuje dve podto;ki> 
- semaforski re\im na kri\i[;u na vpadu 

v Vodice (iz smeri Most) urediti tako, da
bo stalno gorela rde;a lu; (sedaj zelena)<
vgrajeni detektorji bi zaznali prihajajo;e
vozilo in mu omogo;ili preklop na zeleno
ob upo[tevanju hitrosti 50 km/h< funkcija
tipke za pe[ce bi ostala nespremenjena<

- pri naselju “TIPO” zgraditi urejen prehod
za pe[ce.

S pristojnimi predstavniki dr\ave smo
dolo;ene preliminarne pogovore \e opravili,
zato ostajamo optimisti;ni glede izpeljave
zgornjih na;rtov v leto[njem letu. Akcijo
preverjanja hitrosti pa bomo v sodelovanju s
predstavniki policije na razli;nih cestnih
odsekih na[e ob;ine tudi v prihodnje izvajali.
Upamo, da bo vsak tak ukrep pripomogel 
k dvigu na[e prometne kulture.

Na Kamni[ki cesti v Vodicah bomo sku[ali izvesti nekatere ukrepe za umirjanje prometa
in ve;jo varnost pe[cev

{iroke ceste imajo tudi eno od slabih

lastnosti> voznikom dajejo la\en ob;utek

varnosti, kar se odra\a v “te\ji nogi” in 

s tem manj[i varnosti zlasti [ibkej[ih

udele\encev v prometu - pe[cev in 

kolesarjev. V lanskem novembru in

decembru smo preverjali osve[;enost

voznikov na Kamni[ki cesti v Vodicah.   

1 .  T E D E N 2 .  T E D E N

do 30 km/h 0,80 % do 30 km/h 2,60 %

30 - 40 km/h 7,20 % 30 - 40 km/h 10,00 %

40 - 50 km/h 21,40 % 40 - 50 km/h 35,70 %

60 - 70 km/h 23,70 % 60 - 70 km/h 13,90 %

70 - 80 km/h 6,10 % 70 - 80 km/h 2,90 %

80 - 90 km/h 1,00 % 80 - 90 km/h 0,40 %

nad 90 km/h 0,20 % nad 90 km/h 0,10 %

50 - 60 km/h 39,60 % 50 - 60 km/h 34,40 %

pov. hitrost 52,50 km/h pov. hitrost 49,50 km/h

max. hitrost 118 km/h max. hitrost 119 km/h



vodovodnih priklju;kov). Skupna investicijska
vrednost presega 500 mio SIT.

Zaradi velikega vlo\ka ter obremenitve
ob;inskega prora;una je bila gradnja
na;rtovana v treh letnih etapah. 
V zaklju;ni fazi pogajanj pa je \upanu
Branetu Podbor[ku ter ob;inski upravi
uspelo izposlovati bistveno ugodnej[o
razli;ico> gradnja na celotnem 1.600 m 
dolgem odseku naj bi bila zaklju;ena \e v
letu 2006, rok pla;il pa ostaja tri leta.

Ob;ani lahko tako nev[e;nosti, ki jih taka
gradnja prina[a (omejeni dostopi, obvozi,
prah, ...), predvidoma pri;akujejo le v
leto[nji gradbeni sezoni. 

Koordinacijo in nadzor nad izvedbo smo
zaupali podjetju P.U.Z. d.o.o. iz Ljubljane,
kjer imajo s tovrstnimi projekti \e 
dolgoletne izku[nje. Ob;inska uprava si bo
skupaj z njimi prizadevala za ;im bolj
gladek potek del ter tesno sodelovanje 
z neposredno vpletenimi ob;ani - meja[i
ceste. Njihov dosedanji pozitivni odziv in
pripravljenost za sodelovanje nas 
spodbujata ter hkrati zavezujeta k uspe[ni
uresni;itvi projekta, ki bo pomenil ob;uten
dvig \ivljenjskega standarda na do sedaj
investicijsko dokaj podhranjenemu
obmo;ju.
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S podpisom pogodbe konec preteklega

leta med Ob;ino Vodice in Gradbincem

GIP iz Kranja je bil storjen odlo;ilen

korak na poti uresni;itve enega

najve;jih ob;inskih projektov v 

zadnjem obdobju - izgradnji komunalne

infrastrukture in rekonstrukciji

lokalne ceste LC 462011 Menge[-

Martink - Vodice (odsek Bukovica -

Koseze (gasilski dom)) s plo;nikom.

Po uspe[ni premostitvi zapletov v zvezi s

podano zahtevo za revizijo postopka odaje

javnega naro;ila s strani enega od

neizbranih ponudnikov je razpisna komisija

v mesecu decembru zaklju;ila formalni

postopek izbire izvajalca ter \upanu 

predlagala sklep, naj z najugodnej[im

ponudnikom, t.j. kranjskim GRADBINCEM

GIP, podpi[e pogodbo. Gradbinec bo dela

izvedel skupaj z glavnima podizvajalcema

Hidrotehnikom in Cestnim podjetjem

Ljubljana.

Da gre resni;no za projekt velikih
razse\nosti (za na[o ob;ino) naj navedemo
nekaj podatkov>
Na trasi ceste v dol\ini pribli\no 1.600 m je
predvidena izgradnja meteorne in odpadne
kanalizacije (ki pa do izgradnje povezovalnih
kanalov in nove ;istilne naprave ne bo
obratovala). Obenem bomo rekonstruirali
vodovodno omre\je ter polo\ili plinovod,
javno razsvetljavo ter kanalizacijo za
poznej[e napeljave> NN elektrika, telefon
in KTV. Temeljito bo obnovljeno tudi
cesti[;e - predvidena sta dva prometna
pasova po 2,75 m, enostranski robni pas 
30 cm in bankina do 50 cm, enostranski
hodnik za pe[ce ([irine 1,25 m) ter ureditev
avtobusnih postajali[; in prehodov za
pe[ce. Ocenjena dol\ina vgrajenih 
sekundarnih instalacij (brez hi[nih
priklju;kov) presega 20 km. V cestno telo
bo vgrajenega pribli\no 20.000 m3 gramoza
in 3.000 ton asfalta. Poleg glavnega 
izvajalca in njegovih podizvajalcev bosta
pri investiciji sodelovala tudi na[ 
koncesionar Petrol Plin d.o.o. (plinovod)
ter na[e javno podjetje Komunala Vodice
(gradnja oz. obnova kanalizacijskih in

Bukovica, Utik in del
Kosez bodo v letu 2006

eno samo veliko gradbi[;e
Miran Sirc, univ. dipl. org.

Podpisana pogodba o celoviti komunalni ureditvi glavne
lokalne ceste skozi Bukovico in Utik do gasilskega doma
v Kosezah

|upan Ob;ine Vodice 

vas na predve;er slovenskega kulturnega praznika 

vabi na 

odkritje spominske plo[;e 
slovenskemu slikarju in na[emu rojaku Matiji Ko\elju.

Prireditev s kulturnim programom bo ob 18. uri 
v Vesci pred njegovo rojstno hi[o.

Brane Podbor[ek, \upan Ob;ine Vodice
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Starej[i ljudje so se te nove storitve zelo
razveselili, hkrati pa so bili nadvse prijetno
presene;eni, saj doslej tak[ne pomo;i s
strani ob;ine niso bili dele\ni. Iskreno so
se zahvalili za izkazano pozornost, ki jim bo
poleg ostalega izbolj[ala tudi kakovost 
\ivljenja. Odslej jim ne bo treba ve; ;akati
svojcev, da pridejo iz slu\be in jim pripravijo
dnevni obrok. Nekateri starej[i ob;ani in
ob;anke pa so si obrok pripravljali celo sami,
kar pa je bilo velikokrat povezano s 

[tevilnimi te\avami, [e posebej tedaj, ;e je
bila zaradi slabega zdravstvenega stanja
tak[na priprava zelo ote\ena. 

Razdeljevanje in pripravo kosil organizira
in sofinancira Ob;ina Vodice iz svojega
prora;una, vendar do najve; polovice cene
obroka. Dele\, ki ga prispeva ob;ina, je
odvisen od vi[ine pokojnine, ki jo prejme
posameznik. Tako bo upravi;enec pla;al za
dnevni topli obrok najve; 24.000,00 SIT na

Dnevni topli obrok za
starej[e ob;ane

mesec, kar je polna cena obroka. Ve;ina pa
pla;uje znatno manj. Kosila vsak delovni
dan pripravlja O{ Vodice. 

Na ta na;in \eli Ob;ina Vodice prispevati k
temu, da ;im ve; starej[ih ljudi ostane 
v svojem doma;em okolju in ne odide 
v domove starej[ih ob;anov, saj je znano,
da se starej[i neradi lo;ijo od svojega
doma, na katerega so navezani in se v njem
dobro po;utijo. Ob;ina Vodice je prva
ob;ina v Sloveniji, ki bo organizirala
storitev priprave in dostave toplega obroka
v tak[nem obsegu in s tak[nim dele\em
sofinanciranja. Upamo, da ji bodo sledile
tudi druge ob;ine.

Ob;ina Vodice si bo [e naprej prizadevala,
da s pretanjenim ;utom do starej[ih ljudi
zagotavljala bolj kakovosten na;in \ivljenja.
|elimo si, da se starej[i ljudje ob odsotnosti
svojcev po;utijo varno in prijetno. 

V za;etku leta je Ob;ina Vodice za;ela izvajati novo storitev, pripravo

dnevnih toplih obrokov za starej[e ob;anke in ob;ane v Ob;ini Vodice. 

V ;etrtek, 12. 1. 2006, so tako ;lanice Mladinskega centra iz Vodic za;ele

razdeljevati kosila v na[i ob;ini. Najve; kosil je bilo razdeljenih v Selu,

Polju in Vodicah.

Lilijana Djerkovi;, prof. soc. in zgod.

Ob;ina bo tudi v letu 2006 sofinancirala
u;no pomo; za u;ence O{ Vodice

Slovenija si v zadnjih letih prizadeva

vzpostaviti politiko, ki bi omogo;ala

ve;jo zaposlenost prebivalstva. 

V ta namen uporablja ve; razli;nih 

programov aktivne politike 

zaposlovanja po zgledu in s pomo;jo

sredstev, ki jih v ta namen zagotavlja

Evropska unija.  

Osrednji cilji aktivne politike dela so poleg
dviga zaposlenosti [e enake prilo\nosti za
vse, vse\ivljenjsko u;enje in vzpostavitev
enakih mo\nosti za zaposlovanje mo[kih in
\ensk. Za dosego teh ciljev, so bile sprejete
razne strategije, ki aktivno pospe[ujejo in
vpeljujejo na znanju temelje;e tehnologije in
gospodarske sisteme, zvi[ujejo produktivnost
dela in vlagajo v izkori[;anje ;love[kih
virov. 
Posledice razpada prej[njega sistema 
v jugovzhodnih dr\avah Evrope in svetovni
globalizacijski procesi so povzro;ili, da je
brezposelnost eden najhuj[ih ekonomskih
in socialnih problemov ne samo pri nas,
temve; tudi v Evropi in drugod po svetu.
Zato si razvitej[e dr\ave prizadevajo
zmanj[ati brezposelnost na razli;ne
na;ine. Pri nas smo npr. v minulih letih

sprejeli program izobra\evanja za 
brezposelne osebe, program aktivne politike
zaposlovanja in program javnih del.  

Javna dela so ukrep aktivne politike
zaposlovanja Zavoda RS za zaposlovanje, 
v okviru katerih se izvajajo programi
[ir[ega dru\benega pomena in so neprofitni.
Izvajalci javnih del so praviloma ustanove
in podjetja (javni zavodi, nepridobitne
organizacije, dru[tva, javne ustanove,
;lovekoljubne organizacije, ipd.), ki se
ukvarjajo z dejavnostjo na podro;jih
socialnega varstva, izobra\evanja, kulture,
turizma, varstva okolja, o\ivljanja kulturne
dedi[;ine ipd. Cilji programa javnih del so> 

- spodbuditi zaposlovanje ciljnih skupin
(starej[ih od 50 let, dolgotrajno 
brezposelnih oseb, invalidov in drugih
te\je zaposljivih oseb itd.),

- ohraniti in razviti delovne sposobnosti
teh skupin,

- dvigniti raven znanja in sposobnosti,
- pove;ati motivacijo in socialno

vklju;enost brezposelnih oseb in upanje
za redno zaposlitev,

- vzpodbuditi prehod javnih del v redno
dejavnost in s tem zaposlitev ter samoza-

poslitev brezposelnih oseb na podobnih
delih itd.

Tudi Ob;ina Vodice iz svojega prora;una
prispeva sredstva za programe javnih del
ali tako imenovanih lokalnih zaposlitvenih
programov. Sredstva iz ob;inskega
prora;una so namenjena za sofinanciranje
izvajanja individualne u;ne pomo;i in
spremljanje u;encev v O{ Vodice. Ob;ina
tako zagotavlja sredstva v vi[ini 40% 
programa in Zavod Republike Slovenije za
zaposlovanje oz. dr\ava 60% programa.
Vsako leto se v skladu z razpisom sklene 
tripartitna pogodba o izvajanju javnega
dela z Zavodom RS za zaposlovanje, Ob;ino
Vodice in O{ Vodice. V ta program sta \e
ve; let vklju;eni dve brezposelni osebi.
Delo pedago[kih delavcev je u;encem 
v veliko pomo;. Z leti je postalo
nepogre[ljivo, saj so se tako u;enci kot
tudi star[i navadili nanjo.

Veseli smo, da lahko na tak[en na;in
prispevamo k zmanj[evanju brezposelnosti
in hkrati s tem zagotavljamo individualno
u;no pomo; u;encem O{ Vodice.

Lilijana Djerkovi;, prof. soc. in zgod.
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Trdote vode seveda pri pitju ne

ob;utimo. Ali je voda trda ali mehka,

nas najve;krat zanima ob uporabi

likalnikov, pralnih in pomivalnih

strojev ter podobnih gospodinjskih

aparatih.

V pitni vodi so raztopljene razli;ne snovi,
katerih koli;ina in vrsta sta odvisni od
obmo;ja, kjer voda izvira, od kemi;ne 
sestave podlage, preko in skozi katero
voda te;e preden pride na plan. Trdoto
vode povzro;ajo kalcijevi in magnezijevi
ioni. :im ve; jih naravna voda raztopi iz
prsti in kamnin, tem tr[a je (apnen;asta
gorovja, apnen;asta tla in tla, ki vsebujejo
sadro). Voda, ki izvira v obmo;jih prastarih
kamnin in drugih malo preperelih silikatov,
je mehka tako kot de\evnica. 

Govorimo o za;asni trdoti vode, ki se izlo;i
pri prekuhavanju, in o trajni trdoti vode, ki
ostane v vodi tudi po prekuhavanju. Pri 
segrevanju vode se izlo;ata kalcijev in

V Ob;ini Vodice imamo ve; kulturno
zgodovinskih spomenikov in sakralnih
objektov, ki so dobro ohranjeni, vzdr\evani
in na katere smo lahko upravi;eno 
ponosni. To pa seveda ne pomeni, da na
tem podro;ju ni potrebna stalna in izdatna
skrb ter ohranjevanje dobrega stanja [e
vnaprej. Prizadevnost na[ih prednikov, ki
so skozi stoletja ohranili [tevilne kulturne
spomenike in obele\ja, nas zavezuje, da
bogato kulturno izro;ilo, objekte visoke
kulturne vrednosti in druge spomenike,
ohranimo za na[e zanamce, za naslednje
rodove. Kulturna dedi[;ina je nepre-
cenljive vrednosti za narodov obstoj.
Dol\ni smo ohranjati spomine na \ivljenje
na[ih prednikov in na funkcioniranje
ustanov, v katerih so delovali. To daje
pomen in vrednost \ivljenju pred nami,
poleg  tega pa slu\i za razumevanje

Dodatna sredstva ob;ine
za ohranjanje kulturne

dedi[;ine

;love[kega razvoja nasploh, [e zlasti pa
\ivljenja v na[em kraju v preteklosti.
Znano je namre;, da se lahko iz preteklih
dogodkov in objektov, ki so bili nekdaj
postavljeni, nau;imo mnogo ve;, kot si
lahko sprva mislimo. Samo ljudje, ki znajo
ceniti svoje prednike in njihovo \ivljenje,
ter to podo\ivljati v svojih mislih, imajo
mo\nost, da preteklost spretno prepredejo
s sedanjostjo, staro oplemenitijo z novim,
izku[nje dopolnijo z novimi znanji in 
sodobnimi usmeritvami.

Ker visoko vrednotimo kulturne objekte,
smo se v Ob;ini Vodice odlo;ili, da 
zagotovimo sredstva iz ob;inskega
prora;una za temeljito obnovo le-teh.

Tako smo preteklem v letu namenili [e
dodatna sredstva za sofinanciranje obnove

Lilijana Djerkovi;, prof. soc. in zgod.

zvonika cerkve v {inkovem Turnu, za
zasteklitev spomenika pred cerkvijo 
Sv. Marjete v Vodicah in za obnovo oltarja
in pri\nice v cerkvi Sv. Tilna v Repnjah, ki
hkrati predstavljajo zaklju;na dela v tem
objektu. 

V ta namen sta se sestala \upan Ob;ine
Vodice, Brane Podbor[ek in vodi[ki \upnik
Franc Mervar, in dne 30.12.2005 podpisala
vse tri pogodbe o financiranju obnove teh
pomembnih kulturnih znamenitosti.
Sre;anje je potekalo v spro[;enem, 
prijateljskem vzdu[ju. Enoglasno sta podprla
prizadevanje za nadaljnje in [e bolj ;vrsto
sodelovanje v na[i ob;ini. {e posebej je
pomembno, da medsebojno sodelujeta
tako posvetna oblast kakor tudi cerkev, saj
le tako lahko pri;akujemo, da bo skrb za
vse na[e ob;anke in ob;ane obrodila
sadove, h katerim nenehno stremimo. 

S ponosom lahko pritrdimo, da je bilo 
marsikaj \e narejenega in rezultati na[ega
plodnega sodelovanja so vidni na veliko
podro;jih in objektih. Seveda pa je 
marsikak[en izziv [e pred nami. Pri tem 
je nadvse pomembno, da s svojimi predlogi
in konstruktivnimi idejami sodelujete tudi
vi, ob;anke in ob;ani ob;ine Vodice.  

magnezijev karbonat v obliki belega trdega
ostanka. Trdoto vode tvorijo spojine kalcija
in magnezija (karbonati, sulfati, kloridi).
Karbonati predstavljajo prehodno trdoto,
saj ta s segrevanjem vode izginja. Netopni
karbonati pa se kot vodni kamen izlo;ajo.
Preostale spojine predstavljajo stalno
trdoto vode. Vsota spojin magnezija in
kalcija je skupna trdota vode. 

Trdota vode je najve;krat izra\ena 
v nem[kih trdotnih stopnjah (0dH), kjer ena
stopnja pomeni vsebnost 10 mg CaO na
liter vode. 

Trda voda vsebuje raztopljene kalcijeve in
magnezijeve ione. Zaradi njihove vsebnosti
se pri uporabi vode pogosto pojavlja vodni
kamen. Mehka voda je tista, ki je brez 
raztopljenega kalcija in magnezija. Le malo
porabnikov prejema naravno mehko vodo.
Ne vsebuje mineralov, ki bi tvorili 
usedline, zato tam te\av z vodnim 
kamnom ni. 

OPREDELITEV TRDOTE VODE
od 0 do 4 0dH< zelo mehka voda
od 4 do 8 0dH< mehka voda
od 8 do 12 0dH< srednje trda voda
od 12 do 18 0dH< dokaj trda voda
od 18 do 30 0dH< trda voda
nad 30 0dH< zelo trda

In kak[na je voda v na[i ob;ini? Vodi[ki
vodovodni sistem se trenutno oskrbuje 
s treh virov, ki imajo tudi razli;no trdoto
vode> 
- zajetje Iverje (Kamni[ka Bistrica)> 6,4 0dH,
- zajetje pod Krvavcem> 9 0dH,
- vodnjak v Kuharjevem Bor[tu> 11,7 0dH.

Povpre;na trdota vode v na[em omre\ju se
trenutno giblje med 7,5 in 8,5 0dH, kar
pomeni, da imamo mehko oz. srednje trdo
vodo. Prevelikih te\av z izlo;anjem vodnega
kamna na grelna telesa gospodinjskih
aparatov naj na[i uporabniki tako ne bi
imeli. Kot zanimivost povejmo [e, da trdota
vode v Dobru[kem studencu (vodni zbiralnik
na Dobru[i) zna[a 8,9 0dH.

Kako “trdo” vodo pijemo?
Miran Sirc, univ. dipl. org.
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“Naredili bomo vse, kar je v na[i

mo;i, da starej[im  in invalidnim 

osebam v ob;ini Vodice omogo;imo

kvalitetno \ivljenje v doma;em

okolju!” Te besede je \upan Brane

Podbor[ek podkrepil s podpisom 

koncesijske pogodbe med Ob;ino

Vodice, podjetjem ZORA PLUS, d.o.o.,

ki bo izvajalo pomo; na domu, ter

Osnovno [olo Vodice, ki bo zagotovila

pripravo dnevnega toplega obroka. 

Ob podpisu pogodbe je \upan izrazil veliko
zadovoljstvo ob izpeljanem projektu ter se
zahvalil ob;inski upravi, Komisiji za starej[e
ob;ane in ob;anke, predstavnikom dru[tev
upokojencev in njihovim poverjenikom ter
Damjanu Stanoniku za vsa prizadevanja,
brez katerih omenjeni projekt ne bi bili 
uresni;en. 
Ob tej prilo\nosti je predstavil tudi 
publikacijo, v kateri sta podrobneje 
predstavljeni obe storitvi z opisom postopkov,
ki so potrebni za kori[;enje omenjenih
storitev. Z besedami “V sodelovanju je mo;”,
je napovedal tudi nova prizadevanja ob;ine,
ki se bodo odvijala v naslednjem letu. Na
podlagi raziskav ankete, ki bo izpeljana med
starej[imi ob;ani v za;etku leto[njega leta,
bosta Ob;ina Vodice ter |upnija Vodice
pristopili k postopkom za izgradnjo centra
za starej[e in invalidne osebe. 

Vsi zbrani so nazdravili omenjenemu 
projektu z \eljo, da bi bili upravi;enci
omenjenih storitev zadovoljni in bi lahko
pre\iveli ;im ve; lepih trenutkov v dru\bi
svojih najdra\jih.

Kak[en odziv pri;akujejo ;lani komisije?

Ton;ka Polajnar>
Lahko smo zadovoljni z omenjenim 
projektom, ki je bil po mojem mnenju
izpeljan v zavidljivo kratkem ;asu. Med
starej[imi ob;ani ni odklonilnih stali[;.
Mislim, da so bili kar dobro seznanjeni
preko glasila Kopitarjev glas in preko
obvestil, ki so jih posredovali poverjeniki
dru[tva upokojencev. Po moji presoji je 
v Vodicah 26 upravi;encev, ki bi lahko
koristili pomo; na domu oziroma pripravo
in dostavo toplega obroka. 

Dragi :uk>
Med bo\i;no novoletnimi prazniki bom
obiskala starej[e in bolne ljudi. Takrat bom
izkoristila prilo\nost in ljudem [e dodatno
predstavila ta projekt ter jih 
seznanila z informacijami, ki jih bodo 
zanimale. Prav gotovo je v veliko pomo;
tudi bro[ura, v kateri sta predstavljeni
omenjeni obliki pomo;i. Je posebej 
prilagojena starej[i generaciji, zato je tudi
oblika in velikost ;rk nekoliko ve;ja. Tudi
na to je potrebno pomisliti, ko pripravlja[
dejavnosti namenjene starej[im ob;anom.

Ana Zadnikar>
Prihodnjo nedeljo imamo v dvorani v Utiku
prednovoletno sre;anje, na katerem bomo
na[im ;lanom [e dodatno predstavili
omenjeni storitvi. Kdor se zaradi slabega
zdravja ali kakr[nih koli drugih vzrokov
sre;anja ne bo mogel udele\iti, ga bomo
obiskali na domu. V bo\i;nem ;asu vsako
leto obi[;emo starej[e ob;ane in to bo tudi
ena izmed prilo\nosti, da se pogovorimo in
jim ponudimo pomo;, ki bo marsikomu
olaj[ala \ivljenje. Potrebno pa je vedeti, da
vse novosti starej[i ljudje te\je sprejmemo in
se zanje te\je odlo;amo. Ve;ina jih 
odobrava, poslu\uje pa se jih takrat, ko jih
res potrebuje. Vsekakor pa je pomo; na
domu dobrodo[la za vsakogar, ki se znajde v
razmerah, ko si sam zelo te\ko pomaga in
je odvisen od drugih ljudi. Glede priprave
toplega obroka pa bo potrebno povpra[ati
upravi;ence in pripraviti predvsem tako
hrano, ki jo imajo starej[i radi. Verjetno
bodo za\elene tudi doma;e slovenske jedi,
na katere so ljudje navajeni.

Toma\ Konrad>
Na[a skupna prizadevanja so se potrdila 
s podpisom pogodbe, ki sem jo podpisal 
v imenu podjetja ZORA PLUS, d. o. o.. V
sejni sobi ob;ine Vodice bomo imeli 1. in 
3. sredo v mesecu od 16h-17h v sejni sobi
Ob;ine Vodice uradne ure. Zainteresirani
naj pokli;ejo na eno izmed telefonskih
[tevilk, ki so navedene v bro[uri. 
Po dogovoru bo koordinator obiskal 
morebitnega upravi;enca na domu.
Pridobil bo informacije in izdelal individualni
na;rt storitve. Po pripravi in podpisu 
pisnega dogovora pripravimo prvi obisk v

spremstvu koordinatorjev, nato pa 
oskrbovalka, ki je pri nas zaposlena,
samostojno izvaja pomo; na domu. 
Seveda ne pri;akujemo, da bo v za;etku zelo
velik odziv. Priti mora do pozitivnih izku[enj
posameznikov, pozneje pa se dober glas [iri
sam od sebe. Moram poudariti, da se na[e
storitve v Ljubljani zelo dobro sprejete, zato
ne dvomim, da ne bi mogle biti sprejete tudi
v va[i ob;ini. Pripravljen imamo dober,
strokovno podkovan kader, ki se zaveda, da
predvsem pri pomo;i na domu posega v zelo
intimen del ;lovekove osebnosti. Na domu
nudimo gospodinjsko pomo;, pomo; pri
osebni higieni kot tudi pomo; pri ohranjanju
socialnih stikov. Ti so pri veliki ve;ini
starej[ih ljudi nujno potrebni in zelo za\eleni.
Imamo tudi stalne stike z bli\njimi sorodniki
oskrbovanca, saj nam lahko veliko pomagajo
pri izvajanju na[ih storitev. Mi smo 
pripravljeni, da delo strokovno opravimo,
saj se zavedamo, da le obojestransko 
zadovoljstvo lahko prinese dobre rezultate. 

{e nekaj podrobnosti glede priprave in
dostave dnevnega toplega obroka<
V skladu z jedilnikom se bo kosilo pripravljalo
v  Osnovni [oli Vodice. Upravi;encu ga bodo
dostavljali na dom mladi delovne skupine za
ustanovitev Mladinskega centra Vodice.
Dostavljeno posodo bo ;istil pripravljalec
obroka. Kosilo bo na voljo od ponedeljka do
petka. 
Zaradi tiskarskega [krata, ki se je v prej[nji
[tevilki prikradel v cenik omenjene storitve,
ponovno objavljamo ceno kosila in dele\
sofinanciranja ob;ine.

Vi[ina dele\ cena 
pokojnine sofinanciranja kosila

ob;ine

manj kot 50% 600 SIT

50.000 SIT

od 50.001 - 30% 840 SIT

1000.000 SIT

od  100.001 SIT - 20% 960 SIT

125.000 SIT

od 125.001 SIT - 10 % 1.080SIT

150.000 SIT

nad 150.000 SIT 0% 1.200SIT

Podpisana koncesijska
pogodba

Alenka Jereb

S 15. decembrom zagotovljena pomo; na domu ter priprava
in dostava dnevnega toplega obroka 



Pozdravljeni, g. \upan Brane
Podbor[ek. Leto 2005 je za nami. 
Po ;em si ga boste najbolj zapolnili?

Kot \upan Ob;ine Vodice si ga bom najbolj
zapolnil po tem, da so se v tem letu za;eli
kazati sadovi, za katere sem se osebno
trudil od za;etka mojega mandata.
Ob;anke in ob;ani so me izvolili kot 
nestrankarskega kandidata in s tem
potrdili, da je potrebno pri oblikovanju
lokalne politike pustiti ozke strankarske
interese ob strani. Prednost je potrebno
dati ob;im potrebam in interesom, ki bi
zadovoljili \elje ;im ve;jega [tevila
ob;ank in ob;anov. Zato sem svetnike
vseskozi pozival, da skupaj in enotno
poi[;emo najbolj[e re[itve za na[o
ob;ino, ne glede na njihovo strankarsko
pripadnost. In ;e ste spremljali lokalno
politiko, lahko ugotovite, da je bila v letu
2005 zares velika ve;ina odlo;itev na
ob;inskem svetu sprejeta soglasno ter
brez nepotrebnih nesporazumov ter
podtikanj. Na to enotnost sem ponosen in
prepri;an sem, da so na njo ponosni tudi
vsi svetniki ter svetnica ob;inskega sveta.
In prav je tako.

So pa tudi neprijetni spomini. Kot veste,
smo ostali  brez tajnika, kar je rezultat
delovanja nekega anonimne\a in njegove
dru[;ine, ki pa je sedaj \e popolnoma 
prepoznavna. Veliko so si prizadevali za
to, da bi ob;ina ostala tudi brez \upana.
Tu pa ni [lo tako gladko, ker so ob;anke
in ob;ani in tudi velika ve;ina svetnikov
tak[no delovanje odlo;no obsodili! 

No, pa vseeno je bilo prav ob koncu
leta kar nekaj zapletov pri odlo;anju
o nekaterih odlokih. Torej med vami
in ob;inskimi svetniki vendarle ni
bilo vse tako enotno?

Res je ob koncu leta pri[lo do dolo;enih
zapletov. :e sem bolj konkretni, je bilo 
to samo eno nesoglasje, in sicer ob 
sprejemanju odloka za zagotavljanje
toplega obroka invalidnim in starej[im
osebam. Vseeno je potrebno poudariti, 
da je vsebini nasprotoval samo en svetnik.
Pri ostalih zapletih pa je [lo zgolj za 
nesporazum zaradi slabe obrazlo\itve.
Odlok smo tako sprejeli z vsebino, ki sem
jo predlagal svetnikom \e ob prvem 
glasovanju. In tako so lahko \e v ;etrtek, 
12. januarja,  prvi, ki potrebujejo tak[no
obliko pomo;i, prejeli topli obrok na dom.
Tako sem dobil  potrditev, da smo se
odlo;ili prav.

V obrazlo\itvi k odloku o toplem
obroku je zapisano, da je ob;ina
Vodice edina ob;ina v Sloveniji, ki v
tak[nem obsegu nudi pomo; starej[im
in invalidnim. To je seveda pohvale
vredno.

Za tako obliko pomo;i smo se s svetniki
odlo;ili na podlagi raziskave, ki smo jo
opravili med starej[imi. Tako imamo
danes v ob;ini za starej[e ter invalidne
osebe organizirani dve obliki pomo;i, in
sicer pomo; na domu ter pripravo in
dostavo toplega obroka. To so si starej[e
in invalidne osebe tudi najbolj \elele, celo
bolj kot izgradnje doma za ostarele. Sedaj,
ko smo zagotovili osnovni standard za vse
starej[e in invalidne osebe v ob;ini, pa je
napo;il ;as, da se lotimo projekta izgrad-
nje centra za starej[e osebe. Pogovori z
\upnijo \e te;ejo in kmalu bomo projekt
za;eli uresni;evati s konkretnimi akcijami.
Osebno menim, da je bil v letu 2005 na
podro;ju skrbi za starej[e in invalidne
osebe v ob;ini narejen zares velik korak
naprej.

Ko sem vas spra[evala po vtisih v letu
2005, sem pri;akovala, da boste
izpostavili nov vrtec, novo komunalno
infrastrukturo, nove ceste, 
rekonstruirane vodnjake, javno
razsvetljavo, vodovodno oskrbo,
prenovljene spomenike ali pa 
katerega od  drugih projektov, ki 
ste jih za;eli in kon;ali v letu 2005.
Katero investicijo bi izpostavili?

Vse pridobitve, ki ste jih navedli, so
pomembne in te\ko je izpostaviti
najpomembnej[o. Za nekoga je
najpomembnej[a ena, za drugega druga.
Meni osebno je najljub[a novi vrtec. 
Na[i najmlaj[i so kon;no dobili ustrezne
prostore, v katerih se lahko razvijajo 
s pomo;jo neutrudnih vzgojiteljic ter
ostalega osebja. Star[i pa so veseli, da
imajo njihovi otro;i;i tak[ne pogoje za
igro in ostale aktivnosti. To bi se moralo
zgoditi \e veliko prej. Toda bolje kasneje,
kot nikoli.

Poskrbljeno imamo torej za starej[e
ter otroke (tudi njihove star[e). Zato
se zdi, da so najbolj [ibka to;ka

Na podro;ju
skrbi za starej[e

in invalidne
osebe je narejen 

res velik korak

Ob za;etku leta se radi ozremo v preteklo leto, naredimo

obra;un, pre[tejemo dose\ke in se veselimo uspehov. 

Ob morebitnih te\avah poi[;emo vzroke zanje in naredimo

na;rt, kako odpraviti pomanjkljivosti in neuspeh po tehtnem

premisleku spremeniti v uspeh. Tudi to se da, samo trdno

voljo mora ;lovek imeti. Tudi \upan Brane Podbor[ek mora 

pri svojem delu velikokrat narediti pregled uspelih in

neuspelih dejavnosti in projektov. Le ta vodi k doseganju ;im

ve;jega napredka, predvsem pa kot sam pravi, je pot do uspeha

zagotovljena s sodelovanjem in enotnostjo. Skupaj s svetniki je

poiskal najbolj[e re[itve, zato je z veseljem spregovoril o 

uspehih, ki so plod njegovega trdnega prizadevanja za na[ skupni

bolj[i jutri.
Alenka Jereb

Na to enotnost sem
ponosen in prepri;an
sem, da so na njo
ponosni tudi vsi svetniki
ter svetnica ob;inskega
sveta. In prav je tako.
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ob;ine projekti, namenjeni mladini.
Bo dr\alo?

Seveda bo dr\alo. Vzroke pa je zelo lahko
najti. Do leta 2002 v Ob;ini Vodice za
mladino ni bilo narejenega ni;esar ali pa
zelo malo. :e ne bi bilo Prosvetnega
dru[tva Vodice, bi bila mladina popolnoma
prepu[;ena ulici oziroma iznajdljivosti
posameznika. Prej[nja oblast je \elela
ukiniti tudi Prosvetno društvo Vodice, ker
se ;lani niso \eleli samo klanjati oblastniku
in so uporabljali tudi svojo glavo. Zato so
padli v nemilost pri tedanji ob;inski
oblasti. Samo njihovi trmi in  zagnanosti
gre zahvala, da se je Prosvetno društvo
Vodice obdr\alo na povr[ju in da je bilo
vsaj nekaj dogajanja za lokalno mladino.
Ob tej priliki bi se tej mladini, ki danes \e
zapu[;a mladinske vrste, leta...(smeh...)
zahvalil, da so takrat vztrajali. Kako prav
so imeli, se ka\e prav v tem ;asu. Za
mladino mora biti ustrezno poskrbljeno,
sicer lahko pride do neljubih dogodkov 
ali celo tragedij, ki smo jim pri;a.

Ste se zato odlo;ili, da se ustanovi
mladinski center in poskrbi za 
prostore, ki bodo namenjeni mladini?

Seveda. V za;etku preteklega leta sem
sklical mladino in ji ponudil podporo pri
ustanovitvi mladinskega centra, ki bo
namenjen mladinski dejavnosti in 

medgeneracijskemu sodelovanju. 
V decembru pa so mladi ob;inskemu svetu
\e predstavili svoje na;rte in poglede na
mladinski center. Vsi skupaj se strinjamo,
da mora mladinski center v polni lu;i
zasvetiti v letu 2006. Sredstev za ta namen
nam ne sme biti [koda. Prav tako ne 
sredstev, ki so namenjeni za ureditev
prostorov, kjer se bodo mladi lahko
dru\ili, izobra\evali in zabavali. Na
Skaru;ni prostori \e obstajajo, v Utiku se
gradijo, oziroma prenavljajo. V Vodicah 
jih bomo odprli v tem letu. Moje stali[;e
je, da mladi zaslu\ijo ustrezne pogoje za
svoje delovanje. To se bo tudi ob;ini 
v prihodnje [e na veliko obrestovalo.

Mladina vam bo hvale\na. Sedaj ste
omenili \e nekaj projektov, ki se
bodo odvili v letu 2006. Kaj lahko 
[e dodate?

Posebej lahko izpostavim, da bodo kon;no
tudi Bukovica, Utik in Koseze dele\ne
ve;jega obsega investicijskih sredstev.
Pred novim letom smo z gradbenim 
podjetjem podpisali pogodbo o popolni
rekonstrukciji ceste Bukovica - Koseze.
Tako bodo krajani teh vasi v letu 2006
dobili novo cesto, novo komunalno 
infrastrukturo, plin, novo javno razsvetljavo,
kabelsko televizijo in varen  hodnik za
pe[ce. Poleg tega bomo popolnoma 
prenovili stavbo doma krajanov v Utiku, 
ki bo namenjena za delovanje komunalnega
podjetja Vodice in mogo;e za dolo;eno
obdobje tudi delovanju ob;inske uprave.
O ostalih investicijah bi danes [e te\ko
govoril. Potrebno bo sprejeti prora;un za

leto 2006, kjer bomo investicije oziroma
vse prihodke in odhodke natan;neje 
opredelili. Potrudili se bomo, da bodo v
skladu s pri;akovanji ob;ank in ob;anov,
ter da bo kon;na verzija prora;una 
sprejeta z ustrezno ve;ino. O tem se bom
z ljudmi pogovoril tudi na zborih ob;anov,

ki jih bom sklical v mesecu februarju in
marcu. Na njih bomo govorili tudi o
pripravi razvojnih na;rtov in o analizi
preteklih razvojnih programov. {e enkrat
moram poudariti, da morajo biti 
srednjero;ni in dolgoro;ni razvojni 
programi kakor ustava za dr\avo, ki se ne
spreminja v odvisnosti od dnevne politike.
Zato  morajo biti v skladu s pri;akovanji
velike ve;ine ob;ank in ob;anov in tudi
potrjeni z njihove strani. Le z  veliko 
stopnjo enotnosti lahko dose\emo
preudaren napredek na[e ob;ine. Zato
bomo usmerili vse mo;i v ;im ve;jo 
enotnost in solidarnost.

Danes sva skoraj cel prostor porabila
za generacijske projekte. Bi temu [e
kaj dodali?

Ne. Mislim, da sem bistveno izpostavil.
Seveda pa se  lahko vsak ozre nazaj in
ugotovil bo, da je prav, da smo naklonjeni

vsem generacijam. Sam se [e dobro 
spominjam, kako smo bili v Vodicah 
zagnani kot mladinci, sedaj si kot star[i
prizadevamo za ;im bolj[e pogoje za nas
in na[e otroke, vsak dan pa mi je bli\ja
tudi problematika generacije upokojencev.

Vsem ob;ankam in ob;anom, 

ne glede na to, kateri generaciji 

pripadate, pa \elim, da bi bilo leto

2006 za vse ;im bolj zdravo in 

veselo ter napolnjeno z optimizmom.

Do leta 2002 v Ob;ini
Vodice za mladino ni bilo
narejenega ni;esar ali pa
zelo malo. :e ne bi bilo
Prosvetnega dru[tva
Vodice, bi bila mladina
popolnoma prepu[;ena
ulici oziroma iznajdljivosti
posameznika.

To so si starej[e in
invalidne osebe tudi
najbolj \elele, celo bolj
kot izgradnje doma za
ostarele.

Pogovori z \upnijo \e
te;ejo in kmalu bomo
projekt za;eli uresni;evati
s konkretnimi akcijami.

Sam se [e dobro spominjam, kako smo
bili v Vodicah zagnani kot mladinci,
sedaj si kot star[i prizadevamo za
;im bolj[e pogoje za nas in na[e
otroke, vsak dan pa mi je bli\ja tudi
problematika generacije upokojencev.

13

Intervju

Moje stali[;e je, da mladi zaslu\ijo
ustrezne pogoje za svoje delovanje.
To se bo tudi ob;ini v prihodnje [e
na veliko obrestovalo.

Tako bodo krajani
teh vasi v letu 2006
dobili novo cesto,
novo komunalno
infrastrukturo, plin,
novo javno razsvetl-

javo, kabelsko televizijo in varen
hodnik za pe[ce. Poleg tega bomo
popolnoma prenovili stavbo doma
krajanov v Utiku, ki bo namenjena
za delovanje komunalnega podjetja
Vodice in mogo;e za dolo;eno obdobje
tudi delovanju ob;inske uprave.
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Seja sveta

Kot smo \e poro;ali, je na 22. redni

seji pri[lo do  postopkovnih zapletov.

Eden izmed svetnikov je predlagal,

da ob;inska uprava v omenjenem

odloku dopolni 13. ;len tako, da

opredeli [e stro\ja merila za 

dodeljevanje toplih obrokov. Zaradi

nejasnosti predloga je \upan s 

sklepom zadr\al objavo in sklical 

14. dopisno sejo. Ker tak postopek 

v Statutu ni predviden, je omenjeni

odlok uvrstil na dnevni red tokratne

izredne seje.

V uvodu je \upan poudaril, da je nesprejetje
omenjenega odloka zaustavilo in
onemogo;ilo izvr[evanje dostave toplega
obroka starej[im in invalidnim osebam.
Hkrati je nasprotoval dodatnim kriterijem,
ki niso v skladu z ob;insko politiko 
prizadevanj za skrb za starej[e ob;ane.

Posebej je poudaril, da so se v tem 
mandatu postavila enotna merila, kriteriji
in postopki za dodeljevanje [tipendij in
enkratnih denarnih pomo;i, ki jih v
prej[njem mandatu ni bilo, oziroma zanje
ni bilo pravne podlage. 
Svetnik Kragelj je v razpravi poudaril, da
\eli le ve;jo pravi;nost in preglednost pri
sofinanciranju toplih obrokov, nekak[no
varovalo pred morebitnim izkori[;anjem in
enake pogoje za [tipendiste, prejemnike
socialnih pomo;i kot tudi prejemnike
toplih obrokov. |upan pa je svoje stali[;e
utemeljil z dejstvom, da pri dodeljevanju
toplih obrokov [tevilo upravi;encev ni
omejeno, da je ta storitev lahko zgolj
za;asna  (odvisna od zdravstvenega stanja
posameznika), zato so zahteve svetnika
nerazumne. Kot je povedal, se mu zdi
mnenje, da ima ob;ina razli;na merila za
posamezne generacije, nedopustno. 
V nadaljnji razpravi so ostali svetniki
soglasno podprli \upanovo stali[;e in

5. izredna seja 
ob;inskega sveta

19. 12. 2005

Pod drobnogledom spet Odlok o 
zagotavljanju storitev toplega obroka
starej[im in invalidnim osebam

Alenka Jereb

menili, da so dodatna dokazila o
premo\enjskem stanju posameznika odve;.
S tem je sogla[al tudi Damjan Stanonik, ki
je vodil vse postopke do sprejetja odloka,
izpeljal ankete ter sodeloval s Karitas in
predstavniki obeh dru[tev upokojencev.
Poudaril je glavni namen omenjenega
odloka - ljudem dati mo\nost nakupa
toplega obroka in jih kljub razli;nim
te\avam  zadr\ati v doma;em okolju.
Po triurni razpravi je bil odlok sprejet, zato
lahko po novem letu pri;akujemo \e prve
odjemalce toplega obroka.

Lahko bi rekli, da so svetniki leto[nji

december pre\iveli zelo delovno, saj

so kar trikrat zasedali in tako na

zadnji seji sprejeli rebalans

prora;una za leto 2005.

V uvodu je \upan pojasnil predlog rebalansa,
ki so ga svetniki dobili v prilo\enem 
gradivu. Zaradi administrativnih zapletov
je rebalans, \e drugi v tem letu, nujen in
potreben. Klju;ni problem znotraj prihodkov
prora;una predstavlja ocena prihodkov iz
naslova nerealizirane prodaje povr[in v
ob;inski lasti, namenjenih stanovanjski
gradnji v soseski {S 14/1. Najve; sprememb
pri odhodkih je na podro;ju postavke
Komunalna infrastruktura, komunalna 
ureditev {S 14/1 - parcelacija zemlji[; ju\no
od cerkve ter Varstvo okolja, kjer je bilo
najve; sredstev namenjenih bodo;i ;istilni
napravi in izgradnji glavnega fekalnega
kanala od Polja do omenjene ;istilne
naprave. Neizkori[;ena so ostala tudi 

sredstva, namenjena izgradnji [portnega
centra Vodice ter odkupu zemlji[;a za
rekonstruirane ceste. Tako se plan prihodkov
in odhodkov z drugim rebalansom zni\uje.
Po kraj[i razpravi je bil predlog rebalansa
soglasno sprejet. 
Svetniki so soglasno sprejeli tudi sklep 
o ukinitvi javnega dobra ob ulici Ob hribu.
Tu gre predvsem za dokon;no ureditev
meje ob omenjeni ulici, ki se je preurejala
leta 1989, spremembe pa niso bile vpisane
v zemlji[ko knjigo. Sprejeli so tudi sklep 
o imenovanju komisije za vodenje in 
nadzor postopka razpolaganja s stvarnim
premo\enjem Ob;ine Vodice. Kot predsednik
je bil imenovan Rado :uk, kot ;lani pa
Miran Sirc, Marko Juvan;i;, Klementina
Jeraj Jam[ek in Bogomir Novak. Za tajnika
komisije je bil na predlog \upana imenovan
odvetnik Danilo Grilj.  Nato so svetniki
obravnavali poro;ilo dimnikarske slu\be
koncesionarja Uro[a Vera;a. Ta po 
zagotovilu Mirana Sirca dobro opravlja
svoj posel, ;eprav se ob;asno pojavljajo

23. redna seja
ob;inskega sveta

29. 12. 2005

{e zadnji; v letu 2005 svetniki dolo;ili
vi[ino prora;unskih prejemkov in izdatkov 

Alenka Jereb

tudi prito\be. Svetniki so brez razprave
sprejeli program dela za naslednje leto in
potrdili omenjenega koncesionarja, ki
mora v roku enega meseca pripraviti in
predlo\iti [e kataster dimnih naprav,
vodov in zra;nikov. 
V zadnji to;ki dnevnega reda je \upan
zagotovil, da bo svetnik Kragelj dobil pisni
odgovor na posredovana vpra[anja. Pozval
je svetnike, da do naslednje seje 
posredujejo predlog prioritetnih nalog 
v letu 2006,  nato pa vsem vo[;il uspe[no
in zdravja polno prihajajo;e leto ter jih 
povabil na prireditveni prostor pred
ob;ino, da skupaj nazdravijo novemu letu.  



Na zadnjo sredo pred novoletnimi

po;itnicami v letu 2005 so se u;enci

in u;itelji postavili vsak na svojo

stran odbojkarske mre\e.

Igra je bila vso tekmo zelo izena;ena. Videli
smo veliko lepih akcij, pravo profesionalno
odbojko. Letos so se zelo potrudili tako
u;itelji kot tudi u;enci. Najve; te\av je
ekipa u;encev imela z u;iteljem
Razingerjem. Ker [e ni dolgo pri nas in [e ni
igral v ekipi, u;enci niso vedeli, da tako
dobro igra. Vseeno pa so bili u;enci
uspe[nej[i in tako zmagali, ;eprav zelo na
tesno. Sicer pa rezultat ni tako pomemben
kot dejstvo, da smo tudi leto[nji
deveto[olci uspeli zbrati ekipo, ki je branila
na[e vrste in tako nadaljevali tradicijo v
pripravi tekem v odbojki med u;itelji in
u;enci.

Za u;ence so igrali>
- Andra\ Oblak
- Jan Zupan;i;
- Dominik Kert
- Alex Serrajotto
- Matja\ Zver
- An\e {penko

U;iteljske vrste so branili>
- Jana Jenc
- Cilka Maren;e
- Ale[ Razinger
- Anita Robar
- Mojca Premk
- Jo\i Nastran
- Simona Zajc
- Katarina Kotnik

U;enci in
u;itelji

vsak na svoji strani 

odbojkarske mre\e

Mitja Ho;evar
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Dru bene dejavnosti

V sredini meseca decembra smo 

v vrtcu {kratek Svit pripravili 

razstavo starih predmetov. Ob

pomo;i star[ev so otroci prina[ali 

v vrtce razli;ne stare predmete.

Skupaj smo jih poimenovali, 

ugotavljali, v kak[en namen so jih

uporabljali, kak[ni so bili neko;,

danes...

Ob odprtju razstave smo pripravili kratek
kulturni program. Predstavili so se otroci iz
vrtca Skaru;na, Utik in {kratek Svit v
obla;ilih, kot so jih neko; nosili otroci.
Posebej smo bili veseli, da se je dogodka
udele\il tudi etnolog dr. Janez Bogataj.
Poudaril je pomen zbiranja starih 

predmetov in osve[;anja otrok v vrtcu 
o pomenu na[e dedi[;ine. Predstavil je
nekaj predmetov in posebej poudaril, da 
ti sodijo tudi v moderno stanovanje. Kako
pomembno je za;eti \e pri najmlaj[ih je 
[e enkrat poudaril ob zaklju;ku, ko smo mu
podarili preste iz Pekarne Jagodic, za kar se
Damjanu tudi zahvaljujemo. Gost je
namre; pojasnil, da njegovi [tudentje na
fakulteti ob neki prilo\nosti niso 
vedeli ni;esar o prestah, niti tega ne, iz
;esa so.  

Zgodnje seznanjanje z dedi[;ino je zato
zelo pomembno. Na[a prizadevanja je zato
dr. Bogataj pohvalil in povedal, da se je
kljub obilici dela z veseljem odzval na[emu
vabilu.

Razstava starih predmetov
v vrtcu {kratek Svit

Hedvika  Rosulnik

PETROL PLIN d.o.o.
obve[;a vse uporabnike zemeljskega plina, da je stalna
(24 ur dnevno, 365 dni v letu) de\urna terenska slu\ba
za omre\je zemeljskega plina v Vodicah dosegljiva na
de\urni telefonski [tevilki 040-679-344.
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Društva

December je kar prekratek mesec.

Vsak nekam hiti. Je ;as praznovanj,

s katerimi se poslovimo od starega

leta in se veselimo novega, ki je poln

na;rtov in upanja, da se nam bo

izpolnilo kar najve; \elja. 

Da pa ne bi [el december kar tako mimo
nas, smo se tudi vodi[ki upokojenci zbrali
na prednovoletnem sre;anju v kulturnem
domu Vodice, se poveselili s prijatelji in
znanci. V prazni;no okra[eni dvorani 
je bilo vzdu[je prijetno, plesi[;e pa 
polno razigranih plesalcev. Za veselo
razpolo\enje je poskrbel \e znani trio iz
{kofje Loke. Navzo;e sta pozdravila tudi
\upan Brane Podbor[ek in predsednik
dru[tva Janez Podgor[ek, jim za\elela
zdravja in mnogo lepega v letu 2006.

Dru[tvo upokojencev Vodice pa ni 
pozabilo tudi na tiste, ki se niso mogli
veseliti z nami. Za bo\i;no - novoletne
praznike smo obiskali najstarej[e ;lane,
bolne in invalide, jih obdarili ter jim
za\eleli zdravja in veliko dobre volje 
v novem letu.

Pred-
novoletno

sre;anje
vodi[kih

upokojencev

{tefka Bali\

Tako ponavadi re;emo, ;e nam prepotrebnega
snega nasuje tik pred zdajci, glede na na[e
\elje pozno, ampak ne prepozno. Po treh s
snegom suhih zimah smo v ;asu bo\i;no-
novoletnih po;itnic le uspeli izpeljati
smu;arski te;aj, ki so ga predvsem najmlaj[i
tako te\ko ;akali.
Nekaj podatkov o leto[njem te;aju> 
93 udele\encev v te;aju alpskega smu;anja,
12 v deskanju in [tiri udele\enke v te;aju
alpskega smu;anja za starej[e krajane.
Skupaj torej 109 te;ajnikov, ki so letos v res
pravih zimskih razmerah osvajali smu;arsko
znanje. Veseli smo bili tolik[nega odziva,
o;itno pa se tudi te;aj deskanja “prijemlje”.
:ast doma;inov v te;aju za starej[e je letos
re[ila gospa Mojca Lo;ni[kar, vsi ostali
ob;ani med 15. in 90. letom pa o;itno menijo,
da imajo smu;arskega znanja dovolj ali pa ga
celo ne potrebujejo... Posebna pohvala gre
[e trem udele\enkam, ki so se na te;aj
dnevno vozile iz Ribnice na Dolenjskem.
Ob obilici novozapadlega snega je teptalni
stroj kar nekajkrat odigral pomembno vlogo,
svoje je opravilo devet u;iteljev pri alpskem
smu;anju, eden v te;aju za starej[e in dva v
te;aju deskanja, pri delu so nam pomagale
vle;nice, Kri[ekarjevi pa so s svojo 
gostoljubnostjo poskrbeli, da smo se 
v {inkovem Turnu kot vedno prijetno po;utili.
Ob zaklju;ku leto[njega te;aja smo izvedli
tradicionalno tekmo v veleslalomu, na kateri
so te;ajniki svojim star[em in prijateljem
lahko pokazali, kaj so se v teh dneh nau;ili. 
V res pravi zimski idili smo skupaj pre\iveli
zadnji dan v starem letu, si s stiskom rok
za\eleli sre;e, zadovoljstva in zdravja v letu
2006, zve;er \e do;akali de\...
Ker nekatere zanima, naj omenim, da smo
prvi te;aj v {inkovem Turnu organizirali \e

Sneg “pet do dvanajstih”,
smu;arski te;aj na silvestrovo...
Jure Maren;e, SD Strahovica

daljnega leta 1978 s 40 te;ajniki, tremi
u;itelji in brez vle;nic. Od takrat pa vsako
leto, ;e je le bila zima dovolj radodarna. 
Dogajanje na leto[njem te;aju smo ujeli tudi
na filmski trak - od za;etnih priprav na te;aj,
pa do zaklju;nega dne na silvestrovo,
videokaseta se nahaja pri avtorju ;lanka.
V preteklem letu smo se v smu;arskem
dru[tvu tudi kadrovsko pomladili - na[e
vrste so okrepili trije mladi u;itelji, dva za
alpsko smu;anje in eden za deskanje. Tako
bomo v bodo;e z dodatno energijo mlaj[ih in
izku[njami malo starej[ih izpeljali [e kak[en
te;aj - ;e bo le dovolj snega.
Kot ka\e, zime ne bo [e tako hitro konec,
zato vas vabimo v {inkov Turn - na
smu;anje, teka[ko progo in na ostale 
prireditve, ki bodo v leto[nji zimi [e sledile.

{e nekaj utrinkov z leto[njega te;aja, ki so
nam popestrili zelo prijetne trenutke>
-Vpra[a u;itelj> “A gre[ lulat?”, odgovori
te;ajnik> “Ne, sem \e...”

-Prvi dan smo imeli veliko dela z mazanjem
smu;i. U;itelj razlaga, da je dobra tudi
navadna sve;a. Pa vpra[a te;ajnik> “Ali 
je lahko tudi ugasnjena?”

-U;itelj> “No, sedaj se bomo u;ili pa [e vo\nje
nazaj”, te;ajnik pa> “Neee, meni je o;i 
prepovedal voziti nazaj!”

-Skrbni star[i so tik pred te;ajem kupili smu;i
in posebej vezi. Smu;i je bilo potrebno
pripraviti do naslednjega dne, vendar
vemo, kako so smu;arski servisi v tem ;asu
zasedeni. Svetujemo gospe, naj gre na servis
in serviserja lepo pogleda, pa bo morda s
smu;mi hitro urejeno. Gospa pravi> “Hvala
za nasvet, bom kar mo\a poslala, on ima
tako lepe o;i...
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Dru[tva / Na[e staroste

Prisr;no snidenje \upana
z najstarej[imi ob;ani

Alenka Jereb

Zdravje in prijetni trenutki v dru\inskem krogu - to je
tisto, kar potrebujejo in imajo

Veliko zdravja in ponovno snidenje v naslednjem letu, je obljubil \upan ob

koncu leta 2004, ko je obiskal najstarej[e. Obljuba dela dolg, zato smo tudi

v letu 2005 vzeli pot pod noge in skupaj z \upanom Podbor[kom obiskali

ob;ane, starej[e od 90 let. Otovorjeni z darili, dobro voljo in lepimi \eljami,

smo se odpravili k  najstarej[im. Ne da bi jim laskali, vendar jim moramo

priznati, da se dobro dr\ijo. Le kaj jih ohranja pri mo;i? Kot so priznali,

predvsem skrb in pozornost, ki jim jo njihovi otroci namenjajo vsakodnevno.

Z veseljem so poklepetali z \upanom, mu zaupali tegobe in te\ave, vmes pa

se je zna[la [e kak[na hudomu[na, ki je popestrila obisk. 

V pogovoru smo izvedeli, kako so do\ivljali to leto in kaj pri;akujejo od
naslednjega ?

Fran;i[ka Konjar>

Pravi, da si je minulo leto zapomnila po
tem, da je bogatej[a za tri pravnuke, tako
da se je njen trden, zdrav rod pove;al na
15 pravnukov, na kar je [e posebej ponosna.
Zdravje ji je slu\ilo tip-top, kot sama
pravi, gripi se je izognila, za kar je tudi
sama dobro poskrbela. Bolnikov z 
nalezljivo boleznijo se izogiba v velikem
loku. 
Vsem \eli, da bi bili vsi zdravi in 
zadovoljni s tistim, kar imajo, in ne bi
hrepeneli po bogastvu, ki je velikokrat
nedosegljivo, pa [e glava te zaradi tega
lahko boli. 

Marija Zorman>

V tem letu se ji je zdravje [e nekoliko
povrnilo, tako da je na[a 95 - letnica
videti bolj ;ila, kot je bila lansko leto.
Tudi zapoje rada, o ;emer smo se
prepri;ali, saj je pesem o Veroniki veselo
in zadovoljno zadonela iz njenih ust.
Ponosna je na obisk predstavnikov
Karitas, dru[tva upokojencev, duhovnika
in sedaj [e \upana ob njenem okroglem
jubileju. Sre;no novo leto s pesmijo na
ustih, to so njene novoletne \elje, ki jih
poklanja ob;anom.

Marija Zorman iz Zapog je 26. 12. 2005 
slavila visok \ivljenjski jubilej - 95 let. 
V imenu DU Vodice so jo obiskali in ji 
;estitali predsednik Janez Podgor[ek in
poverjenici Jerajeva in Podrej[kova.

Predsednik dru[tva je skupaj s poverjenico
{imen;evo obiskal in ;estital tudi zakoncema
Zupan;i; iz Vodic, ki sta 19. novembra 2005
praznovala zlato poroko.

Jubilanti

DU Vodice

Komaj smo pred kratkim v kot

postavili precej zdelane pohodne

;evlje, \e prihaja ;as, ko bomo

naredili na;rt za novo prihajajo;o

sezono.

:lani {PD Gams bomo naredili obra;un
stare sezone in na;rtovali novo v soboto,
4.2.2006, v domu Ra[i[ke ;ete na Ra[ici. 

Vsi, ki ste ljubitelji gora in dobre dru\be,
ste vabljeni, da se nam na ob;nem zboru
pridru\ite, izpolnite pristopno izjavo in
tako postanete na[ novi ;lan.

Vsako leto se trudimo, da ponudimo
;lanom pester izbor izletov, ti postajajo
vedno bolj obiskani. Tudi letos bodo izleti
zelo lepi, enega smo celo dodali. :e vas
zanima, kam bomo [li in kdaj, se nam
pridru\ite.

Gamsi se
pripravljamo

na novo
sezono

Za {PD Gams - Vida Pirc
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Na[e staroste

Le kdo ne bi zavidal tem na[im

starostnikom, ki [tejejo 90 let in

ve;? Stisnili smo si roko ter

izrekali \elje po zdravju in toplini.

Topline v srcu ti ljudje premorejo

dovolj, na zdravje in toploto pa je

mislil \upan, ki jih je razveselil s

skrbno izbranim darilom. Naj

tople odeje poskrbijo za njihovo

dobro po;utje in jim kraj[ajo

hladne zimske dni.

Ana Brank> 
|elja po branju in pisanju je [e ni minila.
Vsakodnevno spremlja novice po radiu 
in bere ;asopis. Pretresle so jo
najrazli;nej[e katastrofe po svetu in tudi
dogajanja doma. Vsem ob;anom \eli, da
bi \iveli v so\itju, da bi drug drugemu
privo[;ili dobro besedo in si medsebojno
popu[;ali. {e vedno se dr\i starega reka>
“Nikoli ne stori drugemu tistega, ;esar ne
\eli[, da on tebi stori!”

Ivana Sodnik> 
Leto ji je hitro minilo, saj doma;i zanjo
zgledno skrbijo in pazijo, da ji ni;esar ne
manjka. Vsem \eli vse najbolj[e in da bi
se vsi tako dobro po;utili doma, kot se
ona v krogu najbli\jih.

Anton Kosec starej[i>
Kot nam je zaupal, je bilo leto primerno
dobro. Zanima ga vse, kar se dogaja v
bli\nji in daljni okolici. V prihajajo;em letu
\eli, da bi uredili gozdno pot iz {inkovega
Turna na Dobeno, vsem krajanom na[e
ob;ine pa lepo, mirno in predvsem sre;no
novo leto.

Ivana Mu[i;>
Nekaj te\av z zdravjem, druga;e pa vse po
starem. Veseli se \ivljenja, saj ima skrbno
dru\ino, ki ji nakloni veliko pozornosti.
Toplo doma;e ognji[;e, dobra hrana in
zdravje, to je tisto, kar jo je vse leto dr\alo
pokonci. To so tudi njene \elje, ki jih 
poklanja na[im ob;anom.

Fran;i[ka Gosar>
Vsa optimisti;na nam je zaupala, da je
zdrava kot riba. “{e urezala se nisem, kaj
da bi bilo [e kaj drugega!” Da bi bilo leto
2006 s soncem obsijano, da bi bilo ;im
manj snega  in mraza in ;im ve; zdravja,
veselja in zadovoljstva, so \elje, ki vam
jih poklanja.

Angela Jeraj>
Leto ji je minilo mirno, saj s svojimi mislimi
pogosto zahaja v preteklost, ko je bila [e
mlada, polna mo;i in je sama lahko skrbela
za svojo dru\ino. Zdravja si \eli in to \eljo
poklanja tudi vam.

Franc Kmeti; starej[i>
Kot da ne bi minilo leto, odkar smo se
poslovili. Enakega videza, enako zgovoren,
z enakim \arom je klepetal z \upanom kot
lansko leto. Ni; se ni spremenilo, ob
skrbni negi \ene Valentine je leto minilo,
kot bi mignil.
Naj zdravje in sre;a ter medsebojna skrb
spremljata vse krajane, je dejal.

Julijana Bilban> 
Pod streho [tirih generacij, ki \ivijo v
so\itju in  pozornosti, ki jo naklonijo eden
drugemu, ji je \ivljenje v tem letu potekalo
mirno. Zdravje in skrb za so;loveka so
njene novoletne \elje.
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Kultura

Dan po prazniku svetih treh kraljev

nas je MPeZ Biser spomnil, da se

bo\i;ni ;as ne kon;a z novim letom

ali pa celo z umiritvijo decembrske

nakupovalne mrzlice, ampak traja

vse do nedelje Jezusovega krsta. 

S ;lani pevskega zbora smo tako 

na njihovem bo\i;nem kocertu 

v skaru[ki dvorani [e enkrat

podo\iveli vzdu[je, ki nas je tako 

prijetno posrkalo vase zadnje dni

starega leta. 

Na koncert nas je \e pred dvorano vabila
vodi[ka godba, znotraj pa nas je pri;akal
prazni;no okra[en prostor, v katerem so
pevci vadili zadnjih nekaj mesecev. Za to
mo\nost in za splo[no podporo so se med
nastopom iskreno zahvalili ob;inskim 
svetnikom in \upanu Branetu Podbor[ku,
ki je ta zanimivi dogodek na za;etku tudi

Biser v
bo\i;nem

;asu
Jerneja Kimovec

kratko pokomentiral. Dejal je, da so pri
Biseru izpolnili vsa njihova pri;akovanja in
da pesem v prenovljeno dvorano prina[a
posebno veselje. Zahvalil se je tudi
zborovodkinji {peli Vrta;nik in predsednici
Miri Lo;ni[kar za vztrajnost ter hkrati vsem
za\elel obilo u\itka ob poslu[anju. 
Tako smo se s pomo;jo znanih melodij spet
spomnili svetega ve;era, jaslic in bo\i;nega
drevesca z darili, ki simbolizirajo dobroto,
bo\i;no jutro ...Voditeljica je vsako pesem
povezala z ustreznim delom bo\i;nega
;asa, pa tudi z naravo, ki nas je med prazni-
ki razveselila s snegom. Sli[ali smo nekaj
nepogre[ljivih slovenskih napevov, ki so se
jim tokrat za popestritev pridru\ile [e
nekatere svetovno znane uspe[nice v
angle[kem jeziku. Med njimi je bila posebno
\ivahna “We wish you a merry Christmas”,
ob kateri se je veselo pozibavalo staro in
mlado.

Po polovici nastopa so pevci odstopili oder
nadarjenim mladim harmonika[em. Prvi je
zaigral najmlaj[i Tadej Lakner, ki si je za
svoj pogum in simpati;no pojavo v narodni
no[i prislu\il glasen aplavz. Naslednji je
pri[el na vrsto Andra\ Jamnik z ven;kom
doma;ih, k razigranemu vzdu[ju pa sta
prispevala tudi Matic Podgor[ek in Marko
Rozman, ki sta na svojem in[trumentu \e
prava mojstra. Za harmonika[i sta svoje
znanje pokazali [e Barbara |ebovec in Maja
Lo;ni[kar, ki sta iz flavt izvabili mile zvoke
“Mesta Betlehem”, in nato s pesmico “Dete
rajsko” zaklju;ili posamezne nastope. 
V zadnjem delu koncerta smo se [e malo
zasanjali v “Bel bo\i;” in se spra[evali, “kdo
trka na na[a vrata”. Sledile so posebne
zahvale zborovodkinji in voditeljici ter
Luciji Sovinc, Tini Lo;ni[kar in Tilnu Bajcu,
ki so celoten koncert popestrili s spremljavo
na flavtah oziroma na klaviaturah. Ker pa
ob;instvo po uradnem delu nastopa [e 
kar ni hotelo oditi, si je z navdu[enim
ploskanjem prislu\ilo [e “Sveto no;”. 
In, kot je dejala voditeljica, sveta no; ni le
tista pred bo\i;em, ampak vsaka, v kateri
pred bli\njim ne zaloputnemo vrat svojega
srca. Ta misel nas je spremljala, ko smo po
koncertu skupaj s soob;ani grizljali sladko
pecivo in z vinom nazdravili prebujajo;emu
se letu.

Bleste;a in neugasljiva je 
modrost, z lahkoto se da 
spoznati tistim, ki jo ljubijo,
najti tistim, ki jo i[;ejo.
(M dr 6, 12-15) 

Lepo nedeljsko dopoldne je

stanovalce ob Vodi[ki cesti pa  tudi

druge va[;ane privabilo h kapelici

sv. Antona v Vodicah.

|upnik je pri[el blagoslovit prenovljeno
kapelico in kip sv. Antona Padovanskega.
Gospodinje so napekle dobre sla[;ice, Jo\e
pa je prispeval vino. Med prisotnimi se je
razvil \ivahen pogovor. Starej[i so povedali
, da je kapelica prvotno stala na kri\i[;u
treh poti. Zgradili naj bi jo pred letom 1900,
vendar to;en datum ni nikjer zapisan.
Zemlji[;e je bilo va[ko, na njem pa je rasla
lipa, ki jo je posadil Petrov Janez. Ker naj bi

Sveti Anton
Padovanski
Francka Rozman

tu zgradili kapelico, so morali lipo
posekati. Zaradi njenega lesa je pri[lo do
spora. Zato so se odlo;ili, da iz lesa lipe
umetnik v Ljubljani izdela kip. Ta kapelica
je slu\ila svojemu namenu vse do leta 1972,
ko se je krajevna skupnost odlo;ila, da 
uredijo cesto in zravnajo breg in klanec.
Kapelico so podrli in postavili novo na rob
Petrovega zemlji[;a. Ta ni baro;na, kot je
bila prej[nja. Le kip je ostal. Za kapelico
vzorno skrbita Prestarjev Dane in Zorinov
Jo\e. Pred njima so zanjo skrbeli Bla\i;evi
in Prestarjevi. Med vsakoletnim ;i[;enjem
in urejanjem sta Dane in Jo\e ugotovila, da
je kip sv. Antona razpokan, in se odlo;ila
za popravilo. Restavriral ga je Franc Kav;i;

iz {entjo[ta nad Polhovim Gradcem.
Prepri;ana, da bodo okoli[ki prebivalci
prispevali denarna sredstva za prenovo,
sta jih obiskala in res nabrala dovolj 
sredstev. Poleg obnove kipa so zamenjali
[e kritino in uredili okolico.
V preteklosti so kmetje sv. Antona prosili
za zdravje \ivine, drugi so ga prosili, naj
pomaga pri vrnitvi izgubljenih predmetov,
hkrati so se mu priporo;ali za zdravje.
Danes je tega verovanja veliko manj, zato
tudi denarnih prispevkov ni. :e pa
ho;emo, da kapelica ostane, ker je to del
na[e preteklosti, v;asih le sezimo v 
denarnice in darujmo nekaj tolarjev za
njeno urejenost. Anton Padovanski je
namre; zavetnik za izgubljene stvari, 
zavetnik zaljubljencev, zakoncev,\ensk 
in otrok, reve\ev, popotnikov, pekov in
rudarjev. Je tudi pripro[njik za sre;en
porod, proti neplodnosti in vro;ici.
Pripro[njik je proti boleznim \ivine,
brodolomu in proti vojnim stiskam.

Kot poro;ajo zgodovinski viri, je Anton
Padovanski deloval tudi v Gorici in dal
pobudo za ustanovitev samostana manj[ih
bratov v Ljubljani. Posve;ene so mu
[tevilne cerkve po Sloveniji. Skoraj ni
cerkve, v kateri ne bi bilo njegove slike ali
kipa, saj je med zelo priljubljenimi svetniki.  
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Nu[a - Anna Hrustek, ki je pred kratkim

dopolnila 19 let, je [e ena izmed vsestransko

aktivnih mladih prebivalcev na[e ob;ine.

Njena velika ljubezen je plavanje, za

katerega so jo star[i navdu[ili \e v mali [oli.

Od takrat je sedem let pridno trenirala,

potem pa so se kar naenkrat njeni rezultati

za;eli pospe[eno slab[ati. Tako je ugotovila,

da je podedovala distrofijo, mi[i;no

obolenje, pri kateri mi[ice nenehno rastejo

in hkrati odpovedujejo, nadome[;a pa jih

ma[;obno tkivo. Bolezen ji je prepre;ila

nadaljevanje plavalne kariere, saj so

zdravniki menili, da njeno telo ne bo zmoglo

tolik[nega napora. Najpomembnej[emu

delu svojega \ivljenja se je te\ko

odpovedala, vendar ga je posku[ala 

Nu[a-Anna Hrustek,
dvakratna dr\avna 

prvakinja v plavanju
Jerneja Kimovec

nadomestiti z druga;nimi aktivnostmi. 

V najstni[kih letih je tako prejela diplomo

ni\je glasbene [ole za elektri;ne klaviature

in klarinet, nastopala je pri Godbi Vodice,

obenem pa uspe[no zaklju;ila tudi redno

[olanje na Gimnaziji Poljane. Sedaj je

vpisala [e enoletni poklicni te;aj na

ekonomski srednji [oli, ker veliko razmi[lja

o prihodnosti in \eli imeti vedno odprtih

ve; mo\nosti. 

Vendar je v vseh teh letih [e vedno

pogre[ala plavanje. Zato se je letos oktobra

odlo;ila, da kljub bolezni ponovno poskusi.

Za podporo je prosila Dru[tvo distrofikov

Slovenije, v katerega je tudi v;lanjena, in

Zvezo za [port invalidov Slovenije (Z{IS). 

V njenem dru[tvu so bili nad idejo

navdu[eni, saj \elijo ;ez dve leti poslati

dobrega plavalca na paraolimpijske igre v

Peking. Tudi na Zvezi so se strinjali z njenim

predlogom, povedali pa so ji, da potrebuje

vsaj kak[en veljaven in primerljiv rezultat.

Prijavila se je torej na Odprto dr\avno

prvenstvo invalidov Slovenije, ki je v

Ravnah na Koro[kem potekalo \e 19. 11. 

Za trening je imela le mesec ;asa, vendar je

bil njen rezultat odli;en. Kar v dveh 

disciplinah je osvojila zlato, na 50 m prosto

in na 50 m hrbtno, ter tako postala

dvakratna dr\avna prvakinja v kategoriji

|ENSKE P NAC. Ta dose\ek ji veliko

pomeni, vendar \eli iti [e dlje. Najprej na

ve;je, evropsko ali svetovno prvenstvo,

kjer bo pridobila klasifikacijo v ustrezno

skupino invalidov, ki je tudi nujen pogoj za

nastop na paraolimpijskih igrah. Te so

trenutno njena najve;ja \elja, obenem pa

tudi njen cilj. Do sedaj ji je bilo Dru[tvo

distrofikov v veliko pomo;, zato upa, da 

jo bo skupaj z Zvezo lahko podprlo tudi pri

tem projektu, ki finan;no pomeni velik

zalogaj. Seveda je tu [e njena nepredvidljiva

bolezen, vendar Nu[a razmi[lja pozitivno

in z veliko mero optimizma podira vse

ovire na svoji poti. Tudi svojo poklicno

kariero si je bolj ali manj \e izoblikovala,

\eli se [e naprej ukvarjati s politiko, za 

prihodnje leto pa na;rtuje vpis na Visoko

policijsko in varnostno [olo. Prav tako je 

v svojem \ivljenju ohranila tudi glasbo in

svoje znanje nadgrajuje pri kranjski godbi.

Z novim letom pa se je [e bolj zagnano

posvetila treningom plavanja in vsi ji

privo[;imo, da bi bila njena odlo;nost

nagrajena tako, kot si sama \eli.

PGD Polje prireja 

Klobasarsko tombolo,
ki bo 

4. 2. 2006 z za;etkom 
ob 19.30 v dvorani na Skaru;ni.

Na prireditvi bo igral Trio {pica.

Vabljeni!
Gasilci iz Polja
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Otro[ki koti;ek

Pobarvanka

Nagrajenec pobarvanke iz prej[nje [tevilke je Robert Mlakar, Bukovica 4, 1217 Vodice.
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Oglasi / Zahvale

Z A H V A L A

Ob bole;i izgubi dobrega mo\a in o;eta 

ANTONA GR:ARJA iz Vodic 
se iskreno zahvaljujemo vsem, 

ki ste v teh te\kih dneh so;ustvovali z nami.
Posebna zahvala gre ;lanom dru[tva upokojencev

in ;lanom PGD Vodice za izre;ene besede.
Vsem skupaj in vsakemu posebej

[e enkrat iskrena hvala.

|alujo;i vsi njegovi.

Z A H V A L A  

Ob bole;i izgubi dragega mo\a, o;eta, dedka, 
brata, strica in tasta

MARIJANA KUBLJA
se globoko zahvaljujemo vsem sosedom in sorodnikom,

ki so v teh te\kih trenutkih prisko;ili na pomo;, vsem, ki ste mu
izkazali ;ast in ga pospremili na zadnji poti. 
Hvala za cvetje, sve;e in poslednji govor.

Zahvala gre tudi [tevilnim gasilcem, \upniku Francu Mervarju,
Dru[tvu upokojencev, pogrebnemu zavodu Nav;ek in pevcem. 

Spomin na ljubljeno osebo nikoli ne zbledi.
Vsi njegovi.

|ivljenje na[e zdaj je prazno,
ko tebe ve; med nami ni.
Spomin na tebe ne ugasne in
solza se ne posu[i.

V  S P O M I N
23. januarja mineva eno leto \alosti, bole;ine in trpljenja, odkar je

nenadoma in mnogo prezgodaj od[el v ve;nost na[ nepozabni,
ljubljeni sin, mo\ in ati 

SA{O :ERNIVEC 
19. 10. 1959 - 23. 1. 2005

Na[a samota in bol sta ve;na, kot ve;na je zemlja, ki ga pokriva.
Globoka hvale\nost velja vsem, ki z lepo mislijo postojite 

ob njegovem poslednjem domu in mu pri\gete sve;ko.
Hvala.

Vsi njegovi

Z A H V A L A

V 77. letu starosti je Bog poklical k sebi po ve;no pla;ilo
na[ega duhovnika

MIRKA NASTRANA, 
1929 - 2005.

Iskrena hvala [kofu Andreju Glavanu, \upniku Francu Mervarju, vsem
duhovnikom, bralcem, nosa;em ter faranom Sv. Vida, Kra[nje in Bevk.

Prisr;no zahvalo izrekamo tudi pevskemu zboru iz Vodic, pogrebni
slu\bi Nav;ek, g. Lamov[ku ter vsem neimenovanim, ki ste ga

pospremili v velikem [tevilu na njegovi zadnji poti.
Njegovi sorodniki

Veleslalom za pokal Ob;ine Vodice z Godbo Vodice in 
kulturnim programom!!!

SREDA, 8.2.2006, ob 10.00 uri na smu;i[;u RTC KRVAVEC!

Kategorije<
otroci> do 13 let (de;ki, deklice)

mladinci/ke> 14-20 let 
ml.;lani/ce > 21-32 let 
st. ;lani/ce> 33-49 let 

veterani/ke> 50-110 let
opomba> Tekmujejo lahko ob;anke in ob;ani Ob;ine Vodice ter rojeni v Ob;ini Vodice.
Posebna skupna kategorija so prijatelji ob;inskih dru[tev (pri katerih zgornja omejitev ne velja).

NOVOST LETA 2006>
- SKUPINSKA TEKMA (prijavijo se lahko bolj ali manj organizirane skupine, 

ki imajo 10 ;lanov, med njimi najmanj tri predstavnice  lep[ega spola!)
- skupina mora dolo;iti kapetana, ki prijavi vse tekmovalce po dolo;enih kategorijah

- se[tejejo se vsi ;asi tekmov

Uvrstitev je na posami;no in na skupinsko tekmo mo\na le na podlagi 
predhodne prijave na telefonsko [tevilko> 031 658 891-Jo\e Erce (najpozneje do 4.2.2006).

Prijavnine ni!

Za;etek kulturnega programa in razglasitev rezultatov bo ob 13.00 uri pri Brunarici Son;ek.

Organizatorja> Kraljevski klub Vodice in Ob;ina Vodice.

Sodelujejo> Godba Vodice, MePZ Biser.



Veselo v novo leto

Prednovoletna prireditev

S stojnic je prijetno di[alo po

kuhanem vinu in ocvrtkih, mraz pa

je neusmiljeno grizel v noge.

Tudi letos je prednovoletni ;as postregel 
s kopico prireditev, ki so naznanjale slovo
starega in prihod novega leta. |e tradicionalna
prireditev Veselo v novo leto se je ;vrsto
zasidrala v zavest ob;anov, zato jo radi
obiskujejo. Tudi letos jo je vodil Andrej
|alar, ki je s seboj pripeljal mno\ico
nastopajo;ih. Kot se spodobi, je prireditev
za;el na[ MePZ Biser. Za njihovim nastopom
je voditelj postregel s podatkom, da nas do
novega leta lo;i le 52 ur in 50 minut.
Zahvalil se je \upanu in njegovi soprogi,
ker se ta prireditev lahko ponavlja. Nato je
predstavil prvi ansambel, ki je ponovno
za;el nastopati po dvajsetletnem premoru
in ga primerjal z Avseniki. Ansambel
Trgovci je namre; za;el nastopati leta 1962,
ko so bili Avseniki \e priljubljeni doma in
na tujem. Za njimi sta nastopila doma;a
harmonikarja, Matic Podgor[ek in Marko
Rozman, ki ju zagotovo ;aka [e bleste;a
prihodnost.
December je mesec veselja, radosti,
nakupovanj in pri;akovanj, znan kot 
gostitelj Miklav\a, Bo\i;ka in Dedka Mraza.
Zelo prijeten mesec za otroke in manj 
ugoden za star[e, ki svojim nadobudnim in

Veselo v novo leto
zahtevnim otrokom te\ko uresni;ujejo
\elje. Za vse obiskovalce prireditve pa bo
veselje in zabavo prinesla skupina Suha
[paga iz [kofjelo[kega konca, je voditelj
napovedal nastop Rovtarjev. Ti s svojimi
instrumenti in obla;ili predstavljajo ne
tako davno preteklost svojih krajev.
Zbirajo stara obla;ila, smu;i in orodje ter
vse to na svojih nastopih tudi uporabljajo.
Povedali so, da bodo 28. januarja pod
gradom v {kofji Loki predstavili tehnike
smu;anja in skokov v preteklosti. Ker je
dovolj snega, verjamejo, da bo prireditev
uspe[na, zabavna in sme[na. Harmonikar
Rok Rozman je iz harmonike izvabljal 
glasbo legendarnih Avsenikov.
Nato je napovedovalec na oder povabil
\upana Braneta Podbor[ka. Ta je izrazil
svoj ponos nad ohranjanjem tradicije 
v ob;ini in dodal, da je rad med nami, 
prijatelji, in da je vesel, ker je tudi med
ob;inskimi svetniki zavela enotnost, ko gre
za dobro vseh ob;anov. Prav na ta dan je
obiskal tudi devetdesetletnike in tiste [e
starej[e in najbolj se mu je vtisnila v
spomin \elja gospe, ki je \elela ljudem, 
da se ne bi tako pehali za denarjem, ampak
bi kdaj pomislili tudi na sosede.
Z zelo ubranim petjem in igranjem so se
predstavili Prjatli iz okolice Dom\al. {e 
in [e bi jih poslu[ali. Nato je nastopil solo
pevec Valentin Antonijo, za njim pa spet
harmonikar Jernej Arh. Z zanimivim in
\ivahnim nastopom nas je razveselil
ansambel Bohpomagaj, ki je zaigral nekaj

uspe[nic.Tudi letos je nastopila dru\ina
Ferme. Pohvalili so se, da so sami izdelali
dve harmoniki in dodali, da bodo ob
morebitnih naro;ilih izdelali nove. Kot 
zadnji je nastopil mlad ansambel Veseli
Gorenjci. Po pevko so [li na Dolenjsko,
med njimi pa je tudi {tajerc.

Po kon;anih nastopih se je g. |alar 
zahvalil vsem, ki so omogo;ili to prireditev,
predvsem pa skupini mladinskega centra
Vodice ter hi[niku Henriku Lamov[ku.

S tem pa dru\enja med ob;ani [e ni bilo
konec. Zunaj je prijetno di[alo s stojnic, 
ki so privabile veliko ljudi. Bilo je veselo,
tudi sladko, saj je na[ \upan skupaj s
kuharicama Marjeto in Mari pripravljal
ocvrte mi[ke. Bil je ;aroben ve;er, ;eprav je
mraz grizel v noge.

Francka Rozman
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fotografije govorijo same


